
PROTOKÓŁ NR VI 12011 
z VI sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie 

odbytej 14 kwietnia 2011 roku, w sali konferencyjnej U rzędu Miejskiego 
w Węgorzynie 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 16Jll 
a zakończyło ok. godz. 18 55 

I a) 
Przewodniczący Rady Miejskiej - dzień dobry wszystkim przybyłym. Otwieram VI sesje Rady 
Miejskiej w Węgorzynie. Witam Panią Burmistrz wspólnie z pracownikami, witam przedstawicieli 
Wodociągów Zachodniopomorskich. Witam Pana mecenasa, sołtysów, prasę, radnych. 
Stwierdzam, Że na podstawie listy obecności na 15 radnych jest nas 15 obecnych, dlatego 
dzisiejsze nasze obrady są prawomocne (Lista obecności radnych stanowi załqcznik nr 1, 
lista obecności soltysów stanowi eetęcznik nr 2 do niniejszego protokołu), 

I b) 

Przewodniczący Rady Miejskiej - W punkcie przedstawienia porządku sesji radni otrzymali 
proponowany porządek dzisiejszej sesji czy są jakieś uwagi, czy projekty do zmiany porządku 
dzisiejszych obrad? 

Pani Burmistrz - są dodatkowe uzupełniające informacje o zasobie gminnym mieszkaniowym o 

to, co radni na komisji prosili i w związku z pytaniami radnych dotyczących ilości osób 
oczekujących na mieszkania, kryterium dochodowym 

Przewodniczący Rady Miejskiej - ja myślę, Że w punkcie materiały to te informacje przy 
omawianiu informacji to one będą niezbędne. W związku z tym, że nie zmieniamy porządku 
obrad, ale musimy go przyjąć, kto jest za tym, aby porządek obrad przedstawiony wyglądał tak jak 
w proponowanym porządku, kto jest za porządkiem obrad? 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych, głosowało: 
Za -15 
Przeciw- O 

Wstrzymało się -O 

Przewodniczący Rady Miejskiej dzi",kuje, stwierdzam że porządek obrad został podj",ty 
jednogłośnie. 

PORZĄDEK OBRAD 
VI sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie 

zwołanej na czwartek 14 kwietnia 2011 roku na godzinę 16 Jll 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Węgorzynie 

I. Sprawy regulaminowe: 
a) otwarcie posiedzenia, powitanie gości i stwierdzenie quorum 
b) przedstawienie porządku sesji 
c) przyjęcie protokolu z posiedzenia V sesji Rady Miejskiej \V Węgorzynie z 25 marca 2011 roku 

II. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych 
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III. Informacje: 

a) informacja o zasobie gminnym mieszkaniowym - stan i zagospodarowanie w 2010 roku.- druk 
nr 1 

b) Informacja z działałności Społecznej Komisji Mieszkaniowe] za rok 2010 - druk nr 2 

c) Informacja z realizacji uchwał Rady Miejskiej w Węgorzynie -  VI kadencji- druk nr 3 

d) informacja Burmistrza z działalności między sesjami (ustna) 

IV. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1. cen i stawek oplat zapewniających pokrycie kosztów zbiorowego zaopatrzenie w wodę i zbiorowego 
odprowadzenia ścieków dla Wodociągów Zachodniopomorskich Spółka z 0.0. z Goleniowa na 

terenie Gminy Węgorzyno - druk nr 4 

2. zatwierdzenia rocznego planu potrzeb w zakresie wykonywania prac społecznie użytecznych \V 

Gminie Węgorzyno na rok 2011 - druk nr 5 

3. zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2011 - druk nr 6 

4. zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Węgorzyno na lata 2011- 2020. - druk nr 7 

5. ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego wypłacanego członkom Ochomiezych Straży Pożarnych 
w Gminie Węgorzyno - druk nr 8 

6. wyrażenia zgody na nabycie od Polskich Kolei Państwowych S.A w Warszawie praw majątkowych - 

użytkowania wieczystego nieruchomości gtuntowej położonej w obr. ewidencyjnym Polchowo, wraz 
z przeniesieniem własności budynków, budowli i urządzeń oraz ustanowienia służebności druk nr 9 

7. zmiany uchwały Rady Miejskiej w Węgorzynie Nr XXI/184/2008 z dnia 03 lipca 2008 roku w sprawie 
uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Węgorzyno. = 

druk nr 10 

8. zmieniająca uchwałę Nr XXIV /240/2008 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 27 listopada 2008 r. w 

sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych oraz zmieniająca uchwałę 

nr XLVI/549/2010 Rady Miejskiej w Węgorzylue z dnia 10 listopada 2010 roku zmieniająca uchwalę 
Nr XXIV /240/2008 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 27 listopada 2008 r. w sprawie określenia 

wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych - druk nr 11 

V. Odpowiedzi na wnioski 
poprzednich sesjach 

zapytania radnych oraz na interpelacje zgłoszone na 

VI. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym 

VII. Wolne wnioski i komunikaty 

VIII. Zakończenie obrad 
I c) 

Przewodniczący Rady Miejskiej - Protokół z posiedzenia z V sesji był wyłożony w biurze 
Rady Miejskiej na internecie zamieszczony. Czy są uwagi do tego protokołu z poprzedniej sesji? 

cZy są uwagi, sprostowania? bo czasami nasze wypowiedzi to są takie też me stylistyczne, różne, 
ale to tak czasami te zdania brzmią potem jak się zapisuje jak w scenogramie. Jeżeli nie widzę 

uwagi w sprawie przyjęcia protokołu. Kto jest za przyjęciem protokołu z posiedzenia V sesji 
Rady Miejskiej? 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych, głosowało: 
Za -14 
Przeciw - O 

Wstrzymało się -1 

II. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej - przechodzimy do punktu II interpelacje, wnioski 
zapytania radnych. Proszę radnych o zadawanie pytań i interpelacji, proszę radna Kamińska 

Radna Kamińska - 

1. sprawa piel wsza wraca jak bumerang widzę nowych operatorów, więc mowię z taką 
nadzieją Wodociągi: Kraśnik, Kąkolewice. Lesięcin Pani Burmistrz bardzo proszę się 
zabrać, że ma być zrobione, że tak po prostu powiem, bo już od tylu lat się ciągnie jest 
po części przykro mi jest, że ci ludzie muszą pić taką wodę, jaką piją, 

2. druga sprawa radni z miasta dostali taką rozpiskę, kiedy będzie przegląd ulic w mieście ja 
bym bardzo prosiła o również taki przegląd naszych dróg gminnych na terenie naszej 

gminy, ale przed tym gdyby to się okazało, że w czasie to będzie późniejszym to już 
proszę wpisać drogi: Kąkolewice, Lesięcin tam stan jest taki i tych korzystających jest 
wielu a stan jest opłakany także naprawdę proszę, jeśli były by jakieś projekty pisane, 
pojawiły by się jakieś propozycje pisania projektów w tej dziedzinie proszę o drogi z 

miejscowości Kąkolewice, Lesięcin, 
3. i jeszcze jedna rzecz, jaką bym chciała poprosić, to jest nie wiem jak jest z tymi 

studzienkami na ulicy W ęgorzyńskiej do Runowa, ale wiem, że już kiedyś Panią 
Burmistrz poprzednią prosiłam o to żeby był przegląd tych studzienek i żeby one były 
zrobione przed tym zanim położymy asfalt żebyśmy potem nie robili tego typowo po 
innemu żeby te studzienki były przejrzane i miało to być już wprowadzone jakoś do 
inwestycji czy to już jest wogóle zrobione? Bo to jest inwestycja powiatowa idzie a jak 
nasza gmina się do tego odnosi i co zrobiła z własnymi rzeczami pod tym asfaltem tak, 
czyli studzienki kanalizacyjne i odwadniające. 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję radnej Kamińskiej, proszę o następne, proszę Pani 
radna Sławska 

Radna Sławska - 

1. ja takie pytanie mam od mieszkańców takie zapytanie po przebudowie mostu tam jak się 
na wioskę jedzie tam pl'Zy młynie, tam pozostały jakieś gruzy jakieś śmieci coś tam 
zostalo jeszcze i mieszkańcy mnie się pytają czy to będzie sprzątnięte? czy to jest 
zakończone? czy to jeszcze jest po prostu w trakcie robót? Bo pytają mnie tam gruzu 
jest cała masa 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Pani radnej, proszę radny Słomiński 

Radny Słomiński - 

1. Ja tą sprawę dróg chodzi o ten teren Sielsko - Mieszewa zaraz będzie zaczyna l się 
miesiąc maj dziury są takie żeby to zabezpieczyć, po prostu kierowcy nadwozia 
samochodów niszczą 

2. następna sprawa chodzi zmieszana woda jest na rurociągu w Sielsku tam gdzie ta 
powódź była po prostu grupa melioracyjna jest żeby przyszli zobaczyli po prostu 
przejrzeli studzienkę, bo tam chyba jest poziom studzienek żeby to przejrzeć żeby to nie 
było żeby to się nie powtórzyło 
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Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję radnemu Słomińskiernu, proszę radna Pietrusz 

Radna Pietrusz - 

1. a ja mam pytanie do Pani Burmistrz, kto ma podpisaną umowę na usuwanie awarii i 

przeglądu urządzeń elektrycznych będących własnością gminy? 
2. i drugie pytanie dzisiaj w Węgorzynie widziałam Panie czy jakąś ekipę na niebiesko 

ubraną i sprzątającą. Kto i jakie czy to w jakiś ramach czy to CIS? czy to co omawialiśmy 
w ramach Urzędu Pracy? są jakieś Panie pojawiły się na niebiesko ubrane nie wiem czy 
to są jakieś z komunalki? czy to jakieś z Urzędu Miasta i Gminy?, Dziękuję bardzo 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Pani radnej Pietrusz, proszę o zapytania i 

interpelacje radnych, nie widzę czy są zapytania sołtysów? Proszę sołtys 

Sołtys Kraśnika Pani Wierzchowska - ja chciałam w sprawie jeszcze ostamiej właśnie sesji nie 
przyznano nam pieniążków trudno na nasz grobowiec, ale mam żal do Pana radnego po prostu i 

mieszkańcy kazali mi zwrócić uwagę, Że Pan radny głosował przeciwko nam jak mamy 
współpracę prowadzić ze sobą to troszkę nie fer Pan postąpił, powinien się Pan, chociaż 

wstrzymać od głosu z całym szacunkiem Panie radny i to jest właśnie tak jak nie mamy ze 

swojego terenu radnego to są właśnie takie skutki, nie wiecie, co się dzieje we wioskach Lesięcin, 
Gardno czy Kraśnik, dziękuję bardzo 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje radny Raj proszę 

Radny Raj - Pani Ze mną rozmawiała na ten temat i ja mówiłem, Że nie znam sprawy i ja nie 
mogę bronić, bo co słyszała Pani co tutaj sołtysi mówili, 

Sołtys Kraśnika Pani Wierzchowska - chociaż mógł Pan się wstrzymać od głosu, mieszkańcy 
mają wielki żal 

Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę o pytania i interpelacje to dyskusje to w inny punkcie 
proszę sołtys z Mielna 

Sołtys Mielna Pan Korcz - 

1. ja tak kiedyś przy okazji słyszałem w telewizji Rada Gminy Dobra stara się o przejęcie 
wąskotorowej kolei, to jest fajna rzecz gdyby to wszystko wyremontować i żeby to 
służyło na wycieczki nie wycieczki. Częściowo złodzieje wykradli to jest fakt, ale dobrze 
by było gdyby to połączyć siły z powiatem Łobeski i żeby gminy połączyły sily i po 
prostu starać się przejąć, bo to jest naprawdę fajna rzecz a nie tam jakieś hitlerowskie 
nagrobki remontować 

Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę do tematu, pytanie zakończyło się na kolejce 
wąskotorowej dziękuję, sołtys proszę z Brzeźniaka 

Sołtys Brzeźniaka Pan Organka - 

1. Ja chciałem się dowiedzieć, co będzie z przedłużeniem drogi Kościuszki, ulicy Kościuszki, 
bo na ulicy Kościuszki zostały poklejone dziury a dalej do przejazdu i do Przytonią 
niestety te drogi nie zostały poklejone 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję sołtysowi, proszę rady Szostakiewicz 
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Radny Szostakiewicz - 

1. Ja bym chciał ponowić interpelacje z gmdnia ubiegłego roku chodzi o wystawioną fakturę 

na Stowarzyszenie Ludowy Klub Sportowy Sparta zdaje się za ochronę jakiegoś meczu, 
dokument widać został przyjęty przez Urząd Miejski w październiku, ale potem jest jakaś 

adnotacja, że Sparta ma dotacje na ten cel to tak do końca to nie jest prawdą. Fakt jest 

taki, że faktura jest nieuregulowana tutaj sprzedający usługę domaga się uregulowania tej 

faktury, dziękuję 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje, dziękuję radnemu, proszę soltys 

Sołtys Brzeźniaka p. Stępień - 

1. ja mam pytanie do Pani Burmistrz wiadomo, że jest wiosna i na placu zabaw po prostu 
brakuje piasku w tych piaskownicach, w ramach pieniędzy sołeckich nie było 
zaplanowane czy gmina może, chociaż tego piachu dowieźć na te piaskownice? bo to 
musi być piach piukany, specjalny nie tam z kamieniami 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję, dziękuje sołtysowi, czy są jeszcze inne zapytania, 
interpelacje? Nie widzę zamykam ten punkt interpelacji na pewno będą udzielone zgodnie z 

porządkiem przyjętym pod koniec sesji. 

III a) 
Przewodniczący Rady Miejskiej - przechodzimy do punktu 3 informacje. Pierwsza informacja na 

druku nr 1 Informacja o zasobie gminnym mieszkaniowym stanu zagospodarowania w 2010 roku. 
Pani Burmistrz mówiła, że ma jeszcze jakieś dodatkowe materiały, proszę o informację w tym 
temacie 
Pani Burmistrz - na druku nr 1 Państwo macie tą informację o zasobie gmimtym mieszkaniowym 
za 2010 rok. Dodatkowo jest ona uzupełniona Państwo ją dzisiaj otrzymaliście pisemne opracowane 
przez pracownika Panią Irenę Harmozę uzupełniona o dane, które Państwo wnioskowaliście. Jeśli 

będą pytania do tej informacji to proszę będę starała się na bieżąco odpowiadać zresztą pracownik 

jest również do Państwa dyspozycji, proszę zadawać nurtujące pytania. Niepokojący jest fakt, że 

ogółem zaległość na koniec roku wynosiła ponad 916.000,00 ugody, które zostały podpisane 

obejmują łączną kwotę zadłużenia nie całe 700.000,00 sytuacja z roku na rok się pogarsza część 

mieszkań i długu przejęliśmy w październiku ubiegłego roku może, dlatego jest taki znaczne kwoty 

tego długu o szczegóły można dopytać, jeśli Państwa to interesuje 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Pani Burmistrz, proszę o dyskusję w tej informacji, 

proszę radna Pietrusz 

Radna Pietrusz - ponieważ ja byłam przyczyną tego całego zamieszania bo informacja 

przedłożona radnym to był wykaz mieszkań komunalnych jak również wykaz mieszkań socjalnych, 

przygotowano na dzisiejszą sesje dodatkowe uzupełnienie do tej informacji ja dyskutować czas i 

miejsce nie dzisiaj, bo by trzeba było zadać wiele pytań, ałe mam dodatkowe pytanie, które zadałam 

czy w świecie z tym sytuacja jeżeli chodzi o mieszkania i socjalne i komunalne nie jest wesoła 

oczekujących jest też sporo, kiedy będą budowane? czy w ogóle w zamiarze programie Pani 

Burmistrz będą budowane mieszkania socjalne? czy w ogóle jest taki zamysł? i drugie pytanie miała 

być przygotowana uchwała dotycząca zasad sprzedaży mieszkań komunalnych ona dwa miesiące 

temu czy trzy miesiące temu była przedłożona na posiedzeniu komisji my żeśmy ją odrzucili z uwagi 

na nie dopracowanie. Kiedy i jak jest daleko ten projekt uchwały przygotowany? Ja bym miała tyle 
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dodatkowo, jeżeli chodzi o tą informację to przyjmuję ją może nie w zupełności z tej numeracji 
wynika, że eksmisji nie było żadnych w ubiegłym 2010 roku? Nie jest przygotowywana żadna 
eksmisja tak? wszystko jest w porządku a załegłości są tutaj jest napisane ponad 900.000,00 jak to się 

ma do tych załegłości? czy są jakieś postępowania? Czy są przymiarki? Czy będą eksmisje 
przygotowywane? Dziękuję 

Pani Burmistrz - mogę odpowiedzieć są wyroki o eksmisję tylko żeby eksmitować z danego lokalu 
trzeba mieć zastępcze mieszkania, do których można daną rodzinę przesiedlić. Na chwilę obecną 
zgodnie z informacją nie mamy wolnych mieszkań, dlatego nawet wyroku o eksmisję nie możemy 
wykonać. Odnośnie tego pytania czy planuję budowę mieszkań socjalnych moja poprzedniczka 
niestety nie zaplanowała środków w budżecie na taką inwestycję nie mniej jednak rozważam taką 
możliwość, jeszcze jedno pytanie było 

Radna Pietrusz - odnośnie tego projektu uchwały 

Pani Burmistrz - postaram się, aby na najbliższą, następną sesje przedstawić Państwu już 
uzupełnioną o Państwa wnioski uchwałę, projekt uchwały 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję za odpowiedz Pani Burmistrz, proszę o dalszą 
dyskusję w temacie informacji, proszę radna Kamińska 

Radna Kamińska, - jakie musi być zadłużenie takie wogóle tych mieszkań żebyście Państwo jaką 
kolwiek egzekucję wszczęli? 

Pani Irena Harmoza - pracownik Urzędu Miejskiego - 3 miesiące 

Radna Kamińska - to nie zależy od wysokości? 

Pani Irena Harmoza- pracownik Urzędu Miejskiego - nie 3 miesiące zgodnie z ustawą 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję, czy są jeszcze zapytania? a proszę 

Radny Szymko - z tej dodatkowej informacji wynika, Że mamy zadłużenie, jeśli chodzi o te 
tnieszkania na 916.000,00 i chciałbym wiedzieć ile tych zadłużonych mieszkań jest obecnie 
remontowanych? bo ogólnie jest to niektórzy ludzie wręcz są bardzo oburzeni dla niektórych to jest 
bulwersujące, Że mówią wprost mieszkają nie płacą jeszcze im remontują. Takie głosy krążą po 
niektórych miejscowościach 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję 

Radny Gwóźdź - jeszcze ja mam pytanie 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dobrze proszę radny Gwóźdź 

Radny Gwóźdź - pytanie do Pani Burmistrz z materiałów, które dostaliśmy jest COś takiego, że 
informuje, że bez opinii Społecznej Komisji 'Mieszkaniowej zostały podpisane dwie umowy najmu, 
czy w ten sposób nie wiem komisje mogą nie brać udziału przy oddawaniu lokali? czy w ogóle jest 
potrzebna ta komisja, jeżeli jest coś takiego 16.04.2009 i nie wiem czy to jeszcze Pani poprzednik 
19.11.2010 bez opinii Komisji Mieszkaniowej 
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Przewodniczący Rady Miejskiej - to pytanie dotyczy informacji na druku nr 2, ale pakiet mieszkań 

komunalnych i zasobu mieszkaniowego to praktycznie to jest jeden temat to proszę Pani Burmistrz 

Pani Burmistrz - trudno mi się ustosunkować do tego pytania po to jest Komisja Mieszkaniowa 
żeby opiniowała przydziały, dlaczego moja poprzedniczka tak postąpiła do niej pytanie ja nie umiem 
odpowiedzieć, nie powinno tak być 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję a jeszcze pytanie radnego Szymki, czy remontowane 
są mieszkania z długami? 

Pani Burmistrz - już powiem w tej chwili korzystamy z programu w ramach, którego dostaliśmy 
90.000,00 na remont mieszkań socjalnych tych mieszkań socjalnych jak Państwo widzicie mamy 13 

sztuk, więc było wytypowanych 5 lokali, które remontujemy z 90.000,00 - 30.000,00 poszło na 
przeszkolenie grupy osób, która wykonuje te remontuje pozostała część kwoty została przeznaczona 
na zakup materiałów potrzebnych do tego remontu. Te lokale socjalne, najemcy tych lokali również 
mają zobowiązania wobec gminy, ale taka jest możliwość, że po prostu za pozyskane środki możemy 
wyremontować lokale, a lokale są majątkiem gminy i o ten majątek musimy dbać, innymi 
narzędziami powinniśmy zmuszać najemców do wywiązania się z ich obowiązków 

Radna Kamińska - ja mam pytanie 

Przewodniczący Rady Miejskiej - chwilę, będę udzielał głosu radny Sadurek 

Radny Sadurek - ja mam propozycję Panie Przewodniczący my tego tematu tutaj nie 
rozstrzygniemy, proponuję właściwą komisję zaangażować do przeanalizowania całości spraw 
mieszkaniowych na terenie gminy, przedstawienia wniosków dopiero radnym. I wtedy może coś z 

tego będzie, bo każdy z nas ma inny pomysł na rozwiązanie i my tego nigdy nie rozwiążemy 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję za dobry wniosek, jeszcze radna Kamińska 

Radna Kamińska - ja mam tylko jedno pytanie Pani Ireno 13 lokali i z tych 5 wzięto a wszystkie 13 

jest do remontu czy nie? tak ogólnie 

Pani Irena Harmoza - pracownik Urzędu Miejskiego - chyba raczej tak, bo są 

Radna Kamińska - to, dlaczego wzięto zadłużone? 

Pani Irena Harmoza - pracownik Urzędu Miejskiego - to nie ja typowałam 

Pani Sekretarz - to znaczy one były przez Pana od spraw remontu typowane, które są w pierwszej 
kolejności potrzebne do zrobienia w przyszłym roku też najprawdopodobniej będzie ten program 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję myślę, że tej informacji może nie będziemy rozwijać, 
ja spróbuje podsumować, bo wcześniej radni zajmowali się i tam na pewno Komisja Społeczno - 

Oświatowa będzie zajmowała się tym problemem mieszkaniowym i tam będą nazwiska i tam będą 
zadłużenia, będzie pełna informacja o tym stanie mieszkaniowym, bo to, co radny Sadurek 
powiedział, my praktycznie jak się rozkręcimy mamy różne skojarzenia i sesja nie jest miejscem żeby 

tak szeroko dyskutować na to jest potrzebne miejsce na komisji 

Pani Burmistrz - małe sprostowanie nazwisk i kwoty długu nie możemy podać, ogólnie albo same 

kwoty 
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Przewodniczący Rady Miejskiej - Panie mecenasie jak to jest radny podaje swoje dochody 
wszystko oficjalnie i nazwisko 

Radca prawny Pan Krzysztof Judek - jak dłużnicy zostaną radnymi też będą musieli podawać, a 

tak obowiązuje ochrona danych osobowych 

Przewodniczący Rady Miejskiej - tiudny orzech będzie czekał komisje, ale ogólny problem 
będzie rozwiązywany, jak nie ma więcej dyskusji w temacie informacji o zasobie gminnym 
mieszkaniowym, stwierdzam, Że radni się z informacją się zapoznali. 

III b) 
Przewodniczący Rady Miejskiej - przejdziemy do informacji Komisji Społeczno Mieszkaniowej 
za rok 2010. Proszę o pytania do tej informacji, jak nie ma pytań to też stwierdzę, że radni zapoznali 
się z informacją z działalności Społecznej Komisji Mieszkaniowej. 

III c) 
Przewodniczący Rady Miejskiej - następną jest informacja z realizacji uchwał Rady Miejskie] w 

Węgorzynie VI kadencji informacja jest na diuku nr 3, proszę o pytania. Nie widzę dyskusji w 

temacie w związku z tym, Że jest taki wymóg, co kwartał podawać informację o stanie realizacji 
uchwał Rady Miejskiej taka informacja została przedstawiona, stwierdzam, Że radni z tą informacją 
się zapoznali. 

III d) 
Przewodniczący Rady Miejskiej - przechodzimy do informacji Pani Burmistrz z działalności 
między sesjami, informacja ustna proszę Pani Burmistrz 
Pani Burmistrz - dzisiaj w trochę innej formie skrótowej bardziej może treściwej. Złożona wniosek 
do RI'O na budowę sieci szeroko pasmowego internetu - światłowodu, podpisano umowę na 

wykonanie projektu modernizacji kotłowni na osiedlu 40-lecia i kotłowni urzędu. Wypowiedziano 
umowę z Nadleśnictwem na plażę w Mieszewie, rozstrzygnięto przetarg na operatora wodo - kan., 
udział w Konwencji Burmistrzów to mniej ważne. Przejęcie wozu bojowego od Komendy 
Powiatowej Straży Państwowej Straży Pożarnej w Łobzie dla OSP Zwierzynek. Stan realizacji 
aglomeracji I etap niestety są problemy projektant zaplanował cała sieć kanalizacji i wodociągową 
trochę tak jakby nie znał terenu i na bieżąco są poprawiane te rzeczy terminy nie są zagrożone na 
razie, ale tam gdzie można omija się przeciska się robi się ręcznie tą inwestycję, aby jak najmniej 
zniszczyć pracę właścicieli, prace naszych mieszkańców. Następna inwestycja dotyczy ulicy 
Runowskiej to po nikąd była by też odpowiedz na interpelacje Radnej Kamińskiej przy inwestycji 
powiatowej w ulicy Runowskiej stwierdzono, Że studzienki kanalizacyjne są w takim stanie, że należy 
je remontować tą informację uzyskałam od inwestora od Zarządu Dróg Powiatowych do tematu, 
temat jakby przeanalizowałam i się okazało, że problem był znany już rok temu, były spotkania, z 

których spisano protokół, notatka wymienia, że oprócz tych studzienek kanalizacyjnych należy 
jeszcze wymienić, wyremontować przyłącza wodociągowe jak również hydranty. Z tych 
dokumentów wynika również, że część tych prac można było wykonać w ramach bieżącej 

eksploatacji sieci przez operatora PUWiS natomiast pozostałą cześć na dodatkowe zlecenie z urzędu, 
bo to są już inwestycje. Odbyło się we wtorek w trakcie posiedzenia Komisji Rady Miejskiej odbyło 
się spotkanie z przedstawicielami operatorów wodo - kan. W trakcie tego spotkania była poruszana 
ta kwestia, co w tytli temacie zostało uczynione, co zostało wyremontowane, załatwione i 

zrealizowane okazuje się, że nic z tych rzeczy nie zostało zrealizowane i cały ciężar spoczywa w tej 
chwili na budżecie tegorocznym na barkach gminy stąd później w projekcie uchwały budżetowej 
znajdziecie Państwo kwotę 70.000,00, które należało by na ten cel przeznaczyć. I jeszcze jedna 
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sprawa z Komisją Mieszkaniową wizytowałam w łokałach mieszkalnych w miejscowości Węgorzyno 
i Runowo Pomorskie obejrzeliśmy pomieszczenia również w dworcu PKP w Runowie Pomorskim, 

po ocenie zasadności rozważam również zrobienie mieszkań również na piętrze budynku po DG a 

na dołe tak jak planowano świetlicę i to z tych ważniejszych spraw, jeśli są jakieś pytania to proszę 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję jak są pytania do informacji Pani Burmistrz to proszę 

radnych, radna Kamińska proszę 

Radna Kamińska - mam pytanie wóz strażacki a jaki to jest? Znowu ktoś nam dał starego i za dwa 

trzy lata będziemy ładować w to? 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Pani radnej, proszę o zapytania pozostałych radnych, 

bo informacja była krótka treściwa i o to chodziło, to proszę odpowiedz na temat samochodu 

Pani Burmistrz, - jeśli ktoś nam daje coś lepszego niż mamy to powinniśmy brać, podziękować i 

tak to też uczyniłam ten samochód był w dyspozycji jednostki OSP Zwierzynek nie mniej jednak 

teraz były przekazane oficjalne dokumenty 

IV 1) 
Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękujemy, czy są jeszcze zapytania do informacji Pani 
Burmistrz? nie widzę w związku z tym kończymy blok informacji przechodzimy do bloku podjęcie 

uchwał w sprawie i w punkcie pierwszym jest projekt uchwały w sprawie cen i stawek opłat 
zapewniających pokrycie kosztów zbiorowego zaopatrzenie w wodę i zbiorowego odprowadzenia 
ścieków dla Wodociągów Zachodniopomorskich Spółka z 0.0. z Goleniowa na terenie Gminy 
Węgorzyno, proszę Panią Burmistrz o uzasadnienie 
Pani Burmistrz - chciałam prosić radnych o przyjęcie autopoprawka tych rzeczy, o których już 

informowałam na komisji o wykreślenie ceny stawek netto i pozostawienie samych brutto ze 

względu na to, że nie wiemy czy coś się nam nie zmieni w podatkach. Natomiast, jeśli chodzi o 

uzasadnienie, dlaczego taki projekt uchwały? Przetarg się odbył to są stawki i ceny najkorzysmiejsze, 

które wyłonił przetarg i takie też wnioskuję, aby Państwo Radni podjęli uchwałą 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Pani Burmistrz, proszę o stanowisko komisji 

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej Pan Jan Szymko- stanowisko komisji w 

temacie projekcie uchwały na druku nr 4 jest następujące Komisje przyjęły autopoprawkę Pani 

Burmistrz dotyczącą wykreślenia słów: w § 1 ust.1 netto 2, 32 zł/m3 w ustępie 2 netto 3, 95 zł/m3 
oraz w ustępie 3 netto 3, 20 zł/m-c. Komisje po poprawkach projekt uchwały zaopiniowały 

pozytywnie 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Przewodniczącemu Komisji, proszę o dyskusję mamy 
przedstawicieli Wodociągów Zachodniopomorskich proszę pytać, radny Cierpisz 

Radny Cierpisz, - dlatego, że jestem z tego terenu a dotyczy to Chwarstna a nie tylko Chwarstna 

mam zasadnicze pytanie czy bierzecie pod uwagę zrównanie tych cen, co płacić będzie miasto a co 
będzie płacił? czy bierzecie taką możliwość czy do końca waszej tu obecności będziemy tak płacić jak 
nadacie dwie różna stawki? w tej chwili jesteśmy ukarani za to że mieszkamy tak daleko od gminy od 
miasta. Myślę, że warto by było się nad tym trochę zastanowić czy przeanalizować żeby doprowadzić 
do zrównania tych stawek, dziękuję 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję radnemu, proszę Pani Burmistrz 
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Pani Burmistrz - Państwo Radni w większości już wiedzą, że przetarg rozstrzygnął się pozytywnie 
dla fumy Wodociągi Zachodniopomorskie Goleniów, czyli mamy w tej chwili jednego operatora na 
całej gminie, ale niestety na chwilę obecną będziemy mieli dwie nadal stawki. W tym temacie już się 
kontaktowałam z przedstawicielami jest możliwość żeby te stawki zrównać Za stosowną dopłatą do 
taryf taka jest możliwość po rozmowach po wyliczeniu zorientowaniu się na pewno z Państwem 
Radnymi się skontaktuje, bo będzie musiała być w tym temacie przedstawiony projekt uchwały, jeśli 
Państwo Radni wyrażą na to zgodę na dopłatę do takich taryf jest możliwość zrównania tych stawek i 
wtedy wszyscy mieszkańcy naszej gminy będą placić jednakowo 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Pani Burmistrz, czy radny? 

Radny Szymko - ja miałem pytanie, ale już zostałem uprzedzony, bo konkretnie, kiedy? Będzie mnie 
to interesowało, bo tutaj radny Cierpisz powiedział, że jesteśmy pokrzywdzeni i w sumie kiedyś już to 
przerabialiśmy dążyliśmy do tego żeby te stawki nam Goleniów zrównał, bo były jeszcze pamiętam 
dość duże rozpiętości na poszczególnych hydroforniach bardzo duże od kilku złotych nawet do 
kilkunastu. Dopracowaliśmy się tego, Że stawka nie została średnia na całą gminę dzisiaj uważam, że 
należałoby do tego wrócić 

Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę radna Pietrusz 

Radna Pietrusz - ja się zapytałam na komisji jeszcze raz się zapytam przedstawicieli Goleniowa a ja 
mam pytanie Panowie wygraliście przetarg, bo tak chyba musiało być czy Państwo przedłożyliście 
wieloletni plan rozwoju modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacji dla odbiorców tej gminy? 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję radnej Pietrusz, czy są pytania innych radnych? zanim 
pozwolę przedstawicielom Wodociągów jeszcze widzę soltys z Mielna 

Sołtys Mielna - Pan Korcz - ja ma jedno pytanie Goleniów jak przejął bynajmniej w Mielnie sieć 
zaczął od likwidacji hydrantów mam pytanie, kiedy wrócą te hydranty? bynajmniej 4 a chodzi, o co 
chodzi o taką sprawę, że ta końcówka na każdej sieci powinny być hydranty a nie ludzie przez zegary 
puszczają syf i płacą Za to powinni mieć czysta wodę, jeżeli płacą a nie gnojowicę 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję za głos w dyskusji słucham innych zapytań, nie widzę to 
może poproszę przedstawicieli z Goleniowa o ustosunkowanie się do tych zapytań 

Bartosz Okuń - Przedstawiciel Wodociągów Zachodniopomorskich w Goleniowie - ja mogę 
odpowiedz na to pierwsze pytanie odnośnie zrównania stawek, tutaj podejmiemy uchwałę na temat od 
1 maja 2011 do 30 października 2012 taryfa na Gminę W ęgorzyno wchodzi jak dobrze pamiętam od 1 
kwietnia tak? Czy od 1 marca 2011 i jest do 28 czy tam do 29 lutego 2012 toku złączyć się może taryfa 
tylko i wyłącznie, kiedy upłynie ten termin, czyli 30 październik 2012 my możelny przedłużyć właśnie 
tą taryfę na W ęgorzyno gdzieś tak o pół roku i wówczas one mogą się złączyć gdzieś tak od 1 
listopada 2012 roku wcześniej nie ma takiej możliwości żeby stawki na mieście i na Gminie 
W ęgorzyno były takie same? 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje 

Radna Pietrusz - to ja dodam pytanie czy to jest możliwe żeby stawki na wsi były równoznaczne z 

tym, co na Węgorzynie czy to jest wogóle możliwe? 

Pani Burmistrz - tak 

Robert KUSZY{lSki - Przedstawiciel Wodociągów Zachodniopomorskich w Goleniowie - na 
pewno będziemy do tego żeby po okresie przejściowym mamy taryfę, który będzie obowiązywała 18 
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rruesięcy tak? mamy stawkę, która będzie obowiązywała 18 miesręcy mamy taryfę, która będzie 

obowiązywała rok tak jak kolega wcześniej powiedział wystarczy złożyć wniosek o przedłużenie taqfy 
o okres pół roku i z tą datą 30 października 2012 roku te stawki będą zrównane dla wszystkich, 
natomiast do tego okresu w każdej chwili gmina też może podjąć uchwałę o dopłacie tak jak Pani 
Burmistrz wcześniej powiedziała to już zależy od Państwa woli takiej możliwości budżetu. My, jako 
spólka nie możemy wprowadzić dwóch profili działalności w tym samym okresie 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję za odpowiedz, ja zapytam, bo Pani Burmistrz 
zasugerowała, może wyraziła pierwsze zdanie, wolę, że jeżeli radni wyrazili by wolę zrefundowania tej 
różnicy w stawce między tym obszarem wiejskim, co radny Cierpisz mówi! a wsią tam trzeba wyliczyć 
ile to będzie 20.000,00, 15.000,00 żeby radni Ci, mieszkańcy, odbiorcy w tamtych hydroforniach 
wiejskich płacili tą stawkę, jaka obowiązuje w pozostałej części gminy, czy istnieje w ogóle prawna 
możliwość żeby to dopłacić czy zrefundować, ale nie bezpośrednio dla mieszkańca czy odbiorcy wody 
tylko dla przedsiębiorstwa 

Pani Burmistrz - ja już powiedziałam, że tak 

Przewodniczący Rady Miejskiej- Pani mecenasie 

Radca prawny Pan Krzysztof J udek -tak, taka instytucja istnieje, ale dopłaca się przedsiębiorstwu 

Przewodniczący Rady Miejskiej - myślę, że uchwala będzie musiała być podjęta na sesji że 

dofinansujemy Wodociągi Zachodniopomorskie kwotą taką i taką a wodociągi wprowadzają stawkę w 

tamtym rejonie taką samą na wodę jak w naszym terenie czyli zrekompensować te straty, które 

wynikły bez dopłacenia z gminy 

Pan Robert Kuszyński Przedstawiciel Wodociągów Zachodniopomorskich, - jeżeli mogę w 

ramach uzupełnienia Panie Przewodniczący ta możliwość reguluje art. 24 ust. 6 ustawy o zaopatrzeniu 
w wodę, który mówi wyraźnie, że Radna Gminy może podjąć taką uchwałę i wcale ona nie musi być 
jednoznaczna z okresem obowiązywania taryf w każdej chwili można ją podjąć i w każdej chwili 
można określić okres ona wcale nie musi obowiązywać 12 miesięcy może obowiązywać 6 miesięcy tak, 

to już zależy od Państwa 

Przewodniczący Rady Miejskiej - myślę, że dyskusja wprowadziła nowe watki, które trzeba będzie 
w najbliższym czasie podjąć Pani Burmistrz myślę, że na dzisiaj mamy projekt uchwały czy jest 
dyskusja przy uchwale na druku nr 4?Pani Burmistrz proszę 

Pani Burmistrz - znowu żeby nie stracić jednego dnia dla mieszkańców to prosiłabym 

autopoprawką przyjąć zmianę daty do 31 października 2012 roku o jeden dzień byśmy stracili 
październik ma 31 dni w §2 powinno być do dnia 31 października 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dobrze, czyli tą datę autopoprawką Pani Burmistrz wprowadziła 
i również autopoprawką Pani Burmistrz wprowadziła też wykreślenie tych stawek netto, komisje 

projekt uchwały w z tymi autopoprawkami zaopiniowały pozytywnie czy są jeszcze pytania? nie ma. 

Przechodzimy do głosowania 

Radna Pietrusz - a ja jeszcze nie dostałam odpowiedzi, co z tym planem modernizacji czy w ogóle? 

Przewodniczący Rady Miejskiej - a proszę, Panowie, jeżeli możecie 

Robert Kuszyński Przedstawiciel Wodociągów Zachodniopomorskich w Goleniowie - plan, 
wieloletni plan modernizacji przedsiębiorstwo przedkłada do taryf w przypadku, kiedy posiada stawkę, 
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zabezpiecza niezbędne przychody w momencie przekazania wszystkich obiektów przez obecnego 
operatora a naszego przedsiębiorstwa musimy ten plan na nowo zrobić zobaczyć, co zostało zrobione 
a co nie zostało zrobione a uważamy, że powinno być zrobione przedkładamy to Państwu. Państwo 
sprawdzając to pod kątem zgodności z waszymi kierunkami rozwoju gminy i zatwierdzacie na 
zatwierdzenie takiego planu mają Państwo 3 miesiące od daty złożenia tego planu tak to wygląda na 
dziś 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję myślę, Że w nie długim czasie ten wieloletni plan 
modernizacji otrzymamy dla radnych, jak nie ma więcej pytań to przechodzimy do głosowania, kto 
jest za tym, aby radni przyjęli uchwałę na druku nr 4? kto jest za? 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych, głosowało: 
Za-14 
Przeciw-O 
Wstrzymało się -1 
Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję życzę spokojnej obsługi operatorom i mniej awarii 
na naszych sieciach 

Uchwała NrVI/44/2011 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 14 kwietnia 2011 roku 

w sprawie cen i stawek opłat zapewniających pokrycie kosztów zbiorowego 
zaopatrzenie w wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków dla Wodociągów 

Zachodniopomorskich Spółka z 0.0. z Goleniowa na terenie Gminy Węgorzyno 
(uchwala stanowi zalqcznik nr 3 do niniejszego protokołu) 

VI 2) 
Przewodniczący Rady Miejskiej - Przechodzimy do podjęcia uchwały na diuku nr 5 w sprawie 
zatwierdzenia rocznego planu potrzeb w zakresie wykonywania prac społecznie użytecznych w 

Gminie W ęgorzyno na rok 2011, proszę o dyskusję przy projekcie tej uchwały, nie widzę proszę o 

stanowisko komisji 

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej Pan Jan Szymko - stanowisko komisji 
projektu uchwały na druku nr 5 jest pozytywne, a przy okazji jak jestem przy głosie to w tej tabelce 
w punkcie 2 Gościsław powinno być 

Przewodniczący Rady Miejskiej - czy są pytania, uwagi do projektu uchwały na druku nr S? W 
związku z tym, że nie ma zapytań, komisje pracowały nad projektem uchwały w związku z tym 
pytam, kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego planu potrzeb w zakresie 
wykonywania prac społecznie użytecznych w Gminie W ęgorzyno na rok, 2011 kto jest za? 

Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych, głosowało: 
Za-15 
Przeciw-O 
Wstrzymało się -O 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję, stwierdzam że uchwała została podjęta 
jednogłośnie. 

Uchwała NrVI/45/2011 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 14 kwietnia 2011roku 
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w sprawie zatwierdzenia rocznego planu potrzeb w zakresie wykonywania prac 
społecznie użytecznych w Gminie Węgorzyno na rok 2011 

(uchwala stanowi zalqcznik nr 4 do niniejszego protokołu) 

VI 3) 
Przewodniczący Rady Miejskiej - przechodzimy do projektu uchwały na druku nr 6 w sprawie 
zmiany budżetu Gminy W ęgorzyno na rok 2011, proszę o pytania do projektu uchwały na druku nr 6. 

Na komisjach dyskusja była owocna praktycznie radni dopytywali się w szczegółach cześć tam może 

odpowiedzi zadowalała część tam była trochę trudnych, pytam proszę o dyskusję radnych, radna 

Kamińska 

Radna Kamińska - ja do Pani Skarbnik z pytaniem Pani Skarbnik 20.000,00 na docieplenie na 
osiedlu jak to było tak dużo żeście obcięli że na ten sezon czyli o zimowym jeszcze nie mówimy już 

nie ma pieniędzy w budżecie na ocieplenie, na opał? To jak to, to nawet nie było 1/3 zabezpieczonej 
na to wszystko? 

. 

Pani Skarbnik - opał jest drogi, zima ciężka była to, co było zaplanowane to poszło 

Radna Kamińska - druga sprawa proszę mi powiedzieć z tym 4.500,00 czy ta sprawa wynikła nagle? 

bo to na komisji to wyszło coś nagle, że trzeba było skrzynki zamontować i gorąca woda robione czy 

to też była inwestycja znaczy czy to było coś przewidziane, o czym się wcześniej dyskutowało a ktoś 

nie zabezpieczył pieniędzy? nie zrobił podstawowych rzeczy, nie zrobił zlecenia, nie zrobił 

zabezpieczenia żeby to nie był proceder, że teraz się okazuje, że ktoś tam, coś tam i my płacimy tak 

żeby to nie było takie trochę naciągane 

Pani Skarbnik - to znaczy ja powiem tak 

Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę Pani Skarbnik 

Pani Skarbnik - nie wiedziałam o tym że jest takie zobowiązanie faktura do wydziału finansowego 
faktura nie wpłynęła dopiero w dokumentach pracownik do mnie złożył wniosek w lutym, że 

potrzebuje na zabezpieczenie żeby nie było 28 lutego od pracownika dostałam pismo wniosek o 

zabezpieczenie środków na zapłacenie usługi wykonania instalacji elektrycznej przyłącza szafki w ulicy 
Drawskiej na który w wydziale finansowym do dnia dzisiejszego nie ma tyle mogę powiedzieć ze 

swojej strony 

Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę radna Pietrusz 

Radna Pietrusz - Panie Przewodniczący na komisji my żeśmy dyskutowali tą sprawę mocno była 
dyskutowana jak Pan Przewodniczący powiedział i mi się wydaje, że rzecz została zrobiona ja zadałam 
pytanie czy fizycznie ten ktoś wykonał to zadanie czy ono jest rzeczywiście widoczne, tak 

odpowiedziano mi, że skrzynki wiszą są wykonane i ktoś zrobił, komuś kazano jakąś robotę i za tą 

robotę trzeba niestety zapłacić, jaką drogą, jak to ma być zrobione to już jest głowa Pani Skarbnik 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Radny cierpisz 

Radny Cierpisz - ja tak myślę, że poprzednia Burmistrz mogła zapłacić za tą usługę i ta osoba się 

zwraca ponownie, przez że a naiwni i tak dalej zapłacą nam drugi raz podejrzewam, jeśli nie ma 

umowy zlecenia nie ma żadnego dokumentu jak to można wypłacać? Moim zdaniem nie ma, co 

płacić niech podaje ten Pan do sądu byłą Panią Burmistrz i może wtedy coś jej się przypomni i wtedy 
podejmiemy decyzję jestem przeciwko takiemu rozwiązaniu 
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Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę radny Sadurek 

Radny Sadurek - bardzo nie lubię jak się mówi na poprzednika winien kolega, bardzo tego nie lubię 
dlatego powiem Pani radny, Panie Cierpisz prawdopodobnie ta kwota nie została wypłacona bo by 
skarbik wiedział że coś takiego było, proszę mi nie insynuować że ktoś tam jeszcze zabiera dodatkowo 
pieniądze to są sprawy finansowe i to są na to dokumenty zawsze i wciąż 

Przewodniczący Rady Miejskiej - ja sobie udzielę głosu w związku z tym, że nie ma zgłoszenia to 
Pan mecenas czasami wie jak to jest takie tematy to gmina stoi na straconej pozycji według mojego 
wyczucia, bo pracownik dostał zlecenie ustne tą prace wykonał jest tematem czy ta wartość jest 
prawdziwy i od tego Pani Burmistrz ma pracowników ma wydziały niech sprawdzą kosztorysy, czy są 
jakieś kosztorysy, bo jeżeli on wystąpił o jakąś sumę to trzeba zrobić do tego pełną dokumentację 
może się okazać, Że to będzie 3.000,00 nie 4.500,00 nie wiem czy może 6.000,00 ałe jeżeli to jest 
środek, który został zamontowany i on fizycznie na dzisiaj jest to Pani Pietrusz i Pan Sadurek mówi to 
jest nie uczciwe, co radny mówi znaczy nie uczciwe, ktoś zrobił i nie ma dokumentów na to, to też 
trochę ma racje, ałe to jest na mieniu gminnym i ja według siebie będę głosował Za tym żeby tą sumę 
przeznaczyć nie, Że ją wydać, zabezpieczyć w budżecie, bo o wydaniu to jeszcze daleka droga, proszę 
Pani Burmistrz 

Pani Burmistrz - chciałam w temacie również zabrać głos, ponieważ dysponujemy dokumentacją w 

tej sprawie ta dokumentacja owszem nie zawiera zlecenia ani umowy jednakże sprawa nie była tak jak 
myślałam wcześniej, czyli to nie było stricte na potrzeby w ostatniej chwili coś wyszło sprawa była 
załatwiana od lutego lub marca 2010 roku była taka potrzeba zabezpieczyć zaplecze energetyczne i tą 
sprawę prowadzono od tych dat, które wspomniałam osoba, która wykonała te prace złożyła najpierw 
kosztorys ofertowy 10 czerwca wpłynęło do urzędu oferta na kwotę łączną to są dwie skrzynki w 

dwóch miejscach oferta 4.495,48. Następnie wykonano, przedstawiono kosztorysy po wykonawcze, 
czyli można domniemać się, że robota została wykonana protokół odbioru jest 9 grudzień 2010, ale 
wcześniejsze pisma chyba z lipca były. Kosztorys po wykonawczy jest opieczętowany datą 16 lipiec 
2010 rok, czyli w połowie lipca wykonano robotę przedstawiono kosztorysy. Kosztorysy po 
wykonawcze opiewają na kwotę 5.657,46. Dlaczego do końca roku nie zostały jakby zatwierdzone 
czy sprawdzone czy dane zlecenie czy podpisana umowa nie mam pojęcia? 

Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę sołtys 

Sołtys Cieszyna Pan Rataj - czy wykonawca czegoś nie dopełnił? 

Pani Burmistrz - powiem tak wykonawca przed wykonaniem zlecenia powinien mieć to zlecenie, nie 
mam takiego dokumentu, który by potwierdzał, że zostało to zlecone, protokół z grudnia jest bez 
uwag podpisy członków komisji Paweł Bot, Róża Durkowska 

Sołtys Cieszyna Pan Rataj, - ale ktoś tą pracę odebrał tak? 

Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę Pani radna Pietrusz 

Radna Pietrusz - Pani Burmistrz ja coś jestem zdziwiona, bo na komisji była mowa, że nie ma 
żadnych dokumentów 

Pani Burmistrz - nie na komisji była mowa, Że nie ma umowy i nie ma zlecenia i dalej to 
podtrzymuję, że tych dokumentów nie ma kosztorysy mówiłam, Że jakieś są 

Radna Pietrusz- dzisiaj się przedstawia więcej tych dokumentów 

Przewodniczący Rady Miejskiej - na potwierdzenie wykonanie pracy bardziej 
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Pani Burmistrz - tych na podstawie, których można wypłacić nadal nie ma 

Radna Pietrusz - tak mało dokumentów, że nie można wypłacić 

Pani Burmistrz - nie ma dokumentów, który wiąże strony i potwierdza zobowiązanie gminy 

Przewodniczący Rady Miejskiej - radny Szymko proszę 

Radny Szymko - dzisiaj na sesji dowiedzieliśmy się trochę więcej, bo z tych dokumentów wynika, że 

już podobno od lutego czy marca był nadany tok tym pracą, które zostały wykonane na komisji tego 
nie było mimo tej dyskusji, która na komisji była też, bo praca zrobiona nie zapłacona nie ładnie tak 

jak Pan Sadurek powiedział żeby to na kolegów zganiać, że coś tam zawinili praca została wykonana i 

opinia komisji jest pozytywna i tak będę glosował, bo było teraz nie fer żebyśmy się teraz tu zmieniali 

o 1800 i patrzeli w drugą stronę nie możemy tak, jeśli jestem przy głosie to tak jak już powiedziałem 

opinie wspólne tu wypracowały pozytywną opinię i jest zmiana komisje również przyjęłyautoprawkę 
Pani Burmistrz w tej tabelce, która jest w załączniku nr 1, str. 26 jest rok 2010 a powinien być 2011 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję radnemu, czy są jeszcze pytania, uwagi do projektu 
uchwały, bo z tego to rozumiemy, że pieniądze zostaną wydane jak zostanie już zrobione dokumenty 
na to. Droga do wydania jeszcze daleka. Nie widzę dyskusji nad projektem uchwały zmiany budżetu 

Gminy Węgorzyna na 2011 rok w związku z tym przechodzę do głosowania, przechodzimy do 
głosownia 

Pani Burmistrz - przepraszam jeszcze mała poprawka w §2 podpunkcie 2 rozdziały są pomylone 
powinno być 92120 ochrona zabytków i opieka nad zabytkami 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję z autopoprawkami przechodzimy do głosowania 
projektu uchwały na druku nr 7 kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy 
W ęgorzyno na rok 2011 na diuku nr 6? kto jest za? 

Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych, głosowało: 
Za-lO 
Przeciw- O 

Wstrzymało się -5 
Przewodniczący Rady Miejskiej - dzi .. kuj .. stwierdzam, ze uchwała Została podj .. ta 

Uchwała Nr VI/ 46/2011 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 14 kwietnia 2011 roku 

w sprawie zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2011 

(uchwełe stanowi zalącznik nr 5 do niniejszego protokołu) 

VI 4) 
Przewodniczący Rady Miejskiej - przechodzimy do projektu uchwały na druku nr 7 w sprawie 
zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy W ęgorzyno na łata 2011-2020. Proszę o dyskusję 
przy tej uchwale, proszę o stanowisko komisji 

Przewodniczący Komisji Budzetowo - Gospodarczej Pan Jan Szymko - wspólne stanowisko 
komisji dotyczące projektu uchwały na druku nr 7 komisje przyjęły autopoprawką Pani Burmistrz 
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dotyczącą wpisania w § 2 podpunkt 1 po słowach załącznik nr 1 ustalający dopisać "Wieloletnią". I 
Komisje z tą poprawką projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję, dzisiaj przed sesją wpłynęło pismo z Regionalnej Izby 
Obrachunkowej radni tą opinię otrzymali, ale ja przeczytam tylko główne ważne punkty z tej 
uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie w sprawie wydania 
opinii o zmianie Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz o prawidłowości planowanej kwoty długu 
wnioski samorządu terytorialnego na podstawie tych § różnych Skład Orzekający Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Szczecinie w składzie Urszula Głod - van de Sanden - Przewodnicząca, Janusz 
Jarosz - Członek i Mieczysław Kus - Członek po rozpatrzeniu uchwały zmieniającą przejętą 
Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Węgorzyno na lata 2011-2020 pozytywnie opiniuje zmianę 
Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz opiniuje prawidłowość planowanej kwoty długu Gminy 
Węgorzyno na lata 2011 - 2020 i jest uzasadnienie długie radni to mają podpisała Przewodnicząca 
Składu Orzekającego takie jest stanowisko Regionalnej Izby Obrachunkowej, czy są pytania do 
projektu uchwały na druku nr 7? Nie ma, to jest chyba konsekwencja poprzedniej uchwały 
przechodzimy do glosowania, kto jest za przyjęciem uchwaly w sprawie zmiany wieloletniej 
prognozy finansowej Gminy W ęgorzyno na lata 2011-2020. Kto jest za? 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych, głosowało: 
Za-15 
Przeciw-O 
Wstrzymało się -O 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję stwierdzam. że jednogłośnie uchwała została 
podjęta 

Uchwała Nr VII 47 12011 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 14 kwietnia 2011 roku 
w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Węgorzyno 

na lata 2011-2020. 
(uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu) 

Radny Sadurek - Panie Przewodniczący wniosek formalny o przerwę 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję czy są inne wnioski? Nie widzę, kto jest Za wnioskiem 
formalnym Pana radnego o przerwę? 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych za wnioskiem radnego głosowało: 
Za-15 
Przeciw- O 

Wstrzymało się -O 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuj .. zwykła wi .. kszością została przerwa ogłoszona 

- lOnunut przerwy - 

VI 5) 
Przewodniczący Rady Miejskiej - przystępujemy do realizacji porządku dzisiejszych obrad 
jesteśmy w punkcie przy projekcie uchwały na druku nr 8 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 
pienięznego wyplacanego członkom Ochotniczych Straży Pożarnych w Gminie Węgorzyno. Proszę o 

stanowisko komisji przy projekcie tej uchwały 

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej Pan Jan Szymko - komisje przyjęły 
autopoprawkę Pani Burmistrz dotycząca zmiany w podstawie prawnej art. 18 ustawy z dnia 24 
sierpnia 1991 roku o ochronie przeciwpożarowej zmienić na art. 28 i po burzliwej dyskusji komisje 
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wnioskują o zmienienie w § 1 kwoty z 15 zł na 17 zł. Komisje po poprawkach projekt uchwały 
zaopiniowały pozytywnie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje, proszę dyskutować głośno to może radni też tam jakieś 

wyjaśnienia dostaną. Panie sołtysie proszę 

Sołtys Zwierzynka Pan Stępień - ja mam pytanie do Pani Burmistrz jak mi wiadomo, na zebraniu 

strażackim tu w gminie niektóre jednostki chcieli się zrzec ekwiwalentu na żeby zamiast tego sprzęt 
kupować dla jednostki. Czy to jest prawda Pani Burmistrz czy nie? 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Panie sołtysie, jeszcze radny, Pani Burmistrz za chwilę, 
Panie sołtysie z l'vlielua 

Sołtys z Mielua Pan Korcz - powiem tak nie dawno może nawet tydzień nie minęło, przychodzą 
trzy dziewczynki i mówią tak sołtysie jechał Pan samochodem zatrzymał się wysiadł z auta podpalił 
trawę, wsiadł i odjechał. Ja z tym Pan akurat się mijałem ten pan jest w straży dzieciaki zagasiły ten 
ogień i przyszły powiedziały mi mało to w niedzielę to ten sam Pan wracał też podpalił dzieciaki nie 

ugasiły, bo już za mocno się paliło jeszcze dzwoniłem do straży ze Zwierzynka gasili Pan ze 

Zwierzynka dzieciaki dwa razy go przyłapały jak podpalał łąkę. Teraz tak takie pieniądze to mogą być 

za gaszenie lasów, budynków, ale za łąki za gaszenie łąk powinna być absolutnie niższa stawka dużo 
niższa wtedy by nie podpalali. To nie jest pierwszy przypadek, bo zdarzyło się już tak w historii tam u 

nas, Że jeździł ktoś z polecenia podpalał straż jechala nawet wiedzieli gdzie jechać i gasili 

Radna Pietrusz - ja mam do Pana pytanie, co Pan zrobił, jeżeli Pan wiedział, miał taką wiedzę, że 

dany że ja to zrobiłam co Pan z tym zrobił dalej? Dugi raz ten sam facet robi to samo, co Pan z tym 
zrobił? co Pan zrobił w tym temacie? 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję radnej 

Sołtys Mielua Pan Korcz - zadzwoniłem do straży żeby ugasili, jeżeli ktoś ma wątpliwości to te trzy 
dziewczynki mogą potwierdzić to 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję sołtysie sprawcą podjęcia tematu tej uchwały 
strażackiej nie przypuszczałem, że ona sprowadzi się do zmiany sposobu naliczania, bo ja w swojej 
informacji z działalności miedzy sesjami otrzymałem, jako Przewodniczący Rady zróbcie coś z 

problemem podpaleń na komisji poprosiłem potem pracownika urzędu żeby mi przedstawił te akcje 

gaśnicze i powiem 70% pożarów jest w godzinach od 15 i później nie znam tematu soboty, niedziele, 
ale to daje do myślenia, że są jakieś nieprawidłowości w tym temacie i mówiono mi, jako 
Przewodniczącemu na komisji ta dyskusja była naprawdę w temacie, że to jest problem, bo 
praktycznie tych podpaleń jest dużo. Przedstawiciele straży zgłaszali, że Policja zatrzymała 
podpalaczy nic z tego nie kończy się jeszcze pewnie w dyskusji dopowiedzą problem istnieje to, co 
sołtysi mówią to naprawdę tam gdzie jest straż coś się dzieje wśród straży jest większość naprawdę 
uczciwych strażaków to są Ochotnicze Straże Pożarne to są ochotnicy trafi się dwóch psują całą 
opinię i z komisji myślę, że powinno wyjść takie spostrzeżenie, że trzeba takich strażaków 
eliminować, bo leciały tematy, że przecież wiemy, kto pierwszy zgłasza się kto jedzie na pożary nie 
brać ich do gaszenia pożarów to jest problem dla dowódcy wozu kogo ma wsiąść jak on nie ma 
praktycznie kogo wziąć to bierze kto jest on nie może segregować jak gdyby się czyje że są Ci co 
podpalają to co sołtys z Mielna mówi , Panie sołtysie ale to na to musi być dowód że ktoś musi 
wstać i to co Pani Pietrusz powiedziała ja widziałam Mazurę jak podpalał tego się nie wyprę, ale 

przyrzekam że nie podpalałem ale tak trzeba się zachowywać to jest odpowiedzialnie bo znowu 
będziemy dyskutować i dojdziemy do pieniędzy, który temat tutaj jest wywołany a problem Pani 

Burmistrz musiała coś zrobić bo ja w tej informacji o działalności, głównie to było najważniejsze 
działanie moje. Trzeba ten temat wywołać z wilka z lasu żeby ten temat skończyć mówią, że ten 
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temat sam się skończy już zielono będzie i deszcze będą padać, ale to, co roku będzie się tak dziać to 
ściernika i sterty to też daje do myślenia to bylo w dyskusji, proszę radny Słomiński 

Radny Slomiński - to nie jest tak jak Pan Przewodniczący mówił, Że jedzie, kto siada do 
samochodu strażackiego. Strażak musi mieć tak przeszkolenie musi mieć badania aktualne także 
wszystko 

Przewodniczący Rady Miejskiej - jak jest 20 strażaków to wszyscy mają uprawnienia 

Radny Slomiński - nie może tak być, że kto chce to wsiada kierowca jest odpowiedzialny i nie daj 
boże wypadku odpowiada 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dowódca wozu nie ma 10 bierze 5 a jak ma dwóch to bierze 
wszystkich jakich ma, proszę Pani Burmistrz w dyskusji 

Pani Burmistrz - tutaj zadał mi Pan sołtys pytanie takiego jednoznacznego i oficjalnego stanowiska 
strażaków nie było że się zrzekają całkiem ekwiwalentu i za to chcą sprzęt ale były takie wnioski nie 
oficjalne Że byli by bardziej na pewno zadowoleni ze sprzętu jeśli coś by się udało zaoszczędzić przy 
sposobie naliczania tego ekwiwalentu, ale jak jestem przy głosie to chciałabym jeszcze skorzystać. 
Szanowni Państwo Rani, mieszkańcy w uzasadnieniu uchwały mamy taką tabelę, która obrazuje, 
jakie stawki obowiązują w gminach sąsiednich. Gmina Lobez największa tu w okolicy ma 14 zl za 
akcje ratownicze, gmina Resko też większa od Węgorzyna ma 10, gmina dobra ma 8, Chociwel ma 
10. Przygotowując projekt uchwały nie chciałam nikogo może nie oszukać nikogo nie chciałam 
pozbawić należnego mu wynagrodzenia chciałam, aby strażacy byli sprawiedliwie wynagradzani za 
ich udział wakacjach nie zmieniałam kwoty za godzinę akcji ratowniczej tylko sposób jej naliczania, 
bo jeżeli obecnie bierze udział w akcji, która trwa 59, 60 minut ma płacone 15 zł. Strażak, który 
bierze udział wakacji 10 minutowej w 11 minutowej a takie jest już na przykład jest teraz przy 
podpaleniach nieużytków również dostaje 15 zł i teraz czy to jest sprawiedliwe? Chciałam żeby 
strażacy byli wynagradzani zgodnie z czasem, jaki spędzają na takiej akcji, czyli proporcjonalnie, jeśli 
pół godziny to połowę z 15. Miejmy trochę zaufania do strażaków to, że kilku się znajdzie takich nie 
uczciwych, nie rzetelnych to nie mówmy o wszystkich, Że tak jest tak? Bo jednak oni ratują nasze 
mienie i poświęcają swój wolny czas 

Pan Mirosław Staruch - pracownik Urzędu Miejskiego - czas rozpoczęcia i koniec akcji 
zgłaszane jest dyspozytorowi Straży Pożarnej, więc jeżeli będzie to glupa 7 strażaków to prędzej czy 
później wyjdą takie fakty na jaw, że specjalnie są przedłużane akcje prawda. Nikt na pewno nie 
będzie ryzykował na pewno Z nich takiej rzeczy, Że zgłaszającym jest na przykład dowódca wozu 
ona zgłasza rozpoczęcie i koniec, jeżeli świadomie przeciągnie to i zgłosi 10 minut później to 
prędzej czy później to wyjdzie na jaw osoba Incognito w przypadku podpaleń tylko będzie jawnie, 
kto odpowiada za to prawda. 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję, proszę Pani Burmistrz 

Pani Burmistrz, - dlatego Szanowni Państwo nie zmieniałam tej stawki wysokości tej stawki, mimo 
Że jest najwyższa w okolicy dalej proponowałam 15 zł tylko sposób naliczania chciałam bardziej 
sprawiedliwy wprowadzić. O jednym jeszcze Państwu na komisji nie powiedziałam, ale to może 
dobrze, bo teraz większość osób będzie to słyszała nowa ustawa o finansach publicznych 
wprowadza taką zasadę, Że wydatki bieżące nie mogą być większe niż dochody bieżące. Ma to 
zastosowanie i do planu, czyli do budżetu, który uchwalamy w grudniu jak i również do wykonania z 

planem jest mniejszy problem, bo w planie można sobie zaplanować wyższe dochody takie mamy 
prawo albo ściągalność zobowiązań możemy na 100% wysokości ustalić możemy mieć te dochody 
większe niż wydatki natomiast, jeśli chodzi o koniec roku to niestety, ale tutaj ustawa mówi 
jednoznacznie wykonane wydatki bieżące nie mogą być większe niż dochody bieżące i teraz Proszę 
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Państwa chciałabym żebyście wszyscy Państwo Radni dobrze zastanowili, bo czy chcecie Państwo 

doprowadzić do tego, że nie będziemy mogli dać na opał dla szkół czy energie albo czy zrobimy 
ciemny ogród, bo nie będzie nas stać na oświetlenie uliczne, albo czy zimą nie będziemy odśnieżać 
żadnej drogi ani chodników, bo już będziemy mieli wydatki bieżące większe niż dochody bieżące. A 

musimy pamiętać, że dochody jeszcze nam się zmniejszą musimy je sami zmniejszyć ze względu na 
zmniejszona subwencję o 60.000,00 tego jeszcze nie dokonaliśmy. Z Euroregionu Pomeranii 
mieliśmy zaplanowane po stronie dochodowej 55.000,00 na chwilę obecną te wyliczenia już się 
zmieniły jest to kwota 42.000,00 jeśli ją faktycznie dostaniemy, więc już musimy o kolejne 13.000,00 

zmniejszać decyzją sanepidu należy wymienić podłogi w trzech klasach Szkole Podstawowej w 

Runowie to jest kolejne 38.000,00 badania lekarskie straży, które też nie były przewidziane 10.000,00 
te 4.500,00 które tu przed chwila dyskutowaliśmy, te kolejne kwoty takie jak na przykład tutaj była 
faktura za ochronę na meczu i tak mogłabym jeszcze trochę wymieniać nie wiem ja naprawdę nie 
chciałam strażaków skrzywdzić nie zmniejszałam tej kwoty, mimo że jest i tak największa, tylko 
chciałam sprawiedliwego naliczania 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Pani Burmistrz, sołtys proszę 

Sołtys Zwierzynka Pan Stępień - ja mam jeszcze jedno pytanie czy wszystkie samochody na 

jednostkach są ubezpieczone? Bo jest samochód, który nie jeździ, nie wiem, po co ten samochód jest 

wogóle. Pani wie penie, o jaki samochód chodzi? 

Pani Burmistrz - się dopytam chodzi o osobowy? 

Sołtys Zwierzynka Pan Stępień - osobowy będzie on przejęty na potrzeby urzędu, będzie 

wykorzystywany do wyjazdów służbowych, bo taniej jest to dla budżetu zapłacenie za paliwo i 

eksploatacja samochodu niż dawanie pracownikom delegacji 

Sołtys Zwierzynka Pan Stępień, - bo tak już rok czasu stoi i ja nie wiem 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję, proszę o dyskusje w temacie, bo jest wniosek komisji 

o innej stawce niż to, co mówiła Pani Burmistrz mamy trochę więcej danych niż na komisji 

Pani Burmistrz - jeszcze o tym zapomniałam powiedzieć 

Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę Pani Burmistrz coś jeszcze 

Pani Burmistrz - wy Państwo macie rozdaną taką informację, która pracownik przygotował 
zestawienie wysokości ekwiwalentu za udział w działaniach ratowniczych OSP na terenie Gminy 

\XI ęgorzyno za pierwszy kwartał, czyli za pierwsze trzy miesiące w podziale na jednostki: \XI ęgorzyno, 

Runowo, Sielsko, Zwierzynek wyliczenia są według stawki przeze mnie proponowanej jest to 
pierwsza jakby pierwszy wiersz. Następnie jest sposób wyliczania, jaki do tej 1'01"1' funkcjonuje i 

trzeci wiersz to są stawki proponowane, które komisja przegłosowała. Z tego zestawienia wynika, że 

jeśli przyjmiemy przedstawiony projekt uchwały, czyli taka sama kwota 15 złotych z tym, Że 

sprawiedliwsze naliczanie będą oszczędności w wysokości 5.000,00 były by, bo już ponieśliśmy te 

koszty, ale były by za ten okres oszczędności ponad 5.000,00 natomiast, jeśli przyjmiemy stawkę, 

którą komisja zaopiniowała 17 złotych to oszczędności będą dużo mniejsze będą wynosić 2.633,34 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Pani Burmistrz proszę pytania, radny Sadurek 

Radny Sadurek - znowu ja, ale coś mi się tu w tym wszystkim nie podoba tak zwyczajnie mówię po 
ludzku jest wniosek komisji było to przepracowywane na komisji dyskutowane w tę i z powrotem 
uzgadniane ze strażakami i co teraz mamy to wszystko zmieniać od początku? \XI takim razie 
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materiały na komisje zostały przygotowane bardzo źle nie dokładnie, brzydko i należy po prostu nie 
wiem, co zrobić wyrzucić czy coś innego 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Panie radny, radny Szyrnko 

Radny Szymko - tak się składa, Że jak mieliśmy posiedzenie komisji to radny Sadurek zabrał głos 
pierwszy w tym temacie, jeśli chodzi o strażaków i konkretnie powiedział Pan 

Radny Sadurek, -Że nie będę głosował 

Radny Szymko - i nie ma Pan zamiaru strażakom zabierać, bo narażają życie tak i to jest prawdę 
nikt tego nie neguje ja im też nie mam zamiaru zabierać, chociaż gdzieś wyczytałem w mediach, Że 

podobno w Węgorzynie strażakom zabiorą myślę, Że tak jak nasza gmina o OSP, które mamy to 
mało, która dba mamy cztery jednostki tego co mi wiadomo strażacy na miarę tyle na ile gtninę stać 
są wyposażeni być może trzeba uzupełnić pewien sprzęt ale nikt nam tego nie zarzuci Że o straż nie 
dbamy, ale jako Że mamy tą uchwałę dzisiaj na sesji a wcześniej na Komisji Budżetowej to myślę, że 
dobrze, Że ona trafiła, bo na 37.000,00 w pierwszym kwartale jest wykorzystane 24.000,00 przez 
strażaków coś tutaj nie gra i to, co dzisiaj są tutaj sołtysi. Sołtys z Mielna mówi o świadomym 
podpalaniu na komisji byli strażacy tu jest jeden widzę i pozostali z Sielska Ze Zwierzynka i z 

Runowa myśmy tylko rozwijali ten temat, Że coś tu nie gra, Że ktoś celowo podpala jak gdyby 
wyjazdy nie zasadne to było mówione, Że wysyła Straż Państwowa z Lobza, bo nie wiedzą, jakie 
zagrożenie czy jedną jednostkę wysłać czy dwie jednostki wysłać za tym wszystkim idą pieniądze, 
pożar, który ja spotkałem za sołtysem w Mielnie to nie jest ten czy inny. Ten pożar tu jak się 
wjeżdża do Sielska to sołtys sam mógł pożar zagasić tam było 20 na 30 najechałem stoją dwie 
jednostki z Sielska i ze Zwierzynka wyjazd mówię dwie jednostki można było zagasić wiaderkiem 
wody czy tam jakaś gałęzią nawet o to chodzi, Że jest problem, Że być może jest nawet jakiś strażak, 
który robi strażakom złą robotę. Dzwonią ludzie do mnie ze na przykład palą się łąki między 
Chwarstnem, Mielnem a Trzebawiem, co 4 jednostki straży pożarnej, 4 jednostki gdzie paliła się tam 
jakaś stara chałupa na Chwarstnie to przyjechał 1 samochód na przykład może jeszcze bez wody nie 
wiem czy miał trudno mi określić. Nikt nie zarzuca strażakom działań, które prowadzą, że są w 

wiadomym celu tylko, że jest to wykorzystywane, bo za takim podpanelniem idą pieniądze z budżetu 
i na to musimy potrzeć i nikt strażakom nic na razie nie zabiera wniosek komisji jest konkretny 17 
złotych i strażacy, którzy byli, którzy tu byli na to przystali takim jak gdyby żydowskim targiem ale 
kompromis żeśmy osiągnęli i za tym będę głosować 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Panie Przewodniczący Komisji Budżetowej, proszę 
jeszcze sołtysie 

Sołtys Cieszyna Pan Rataj - me wiem czy Państwo żeście oglądali, ale był jakiś wypadku 
uczestniczyła jednostka straży i chłopaka przyparło auto osobowe nie rozpatrujmy tutaj czy to ma 
być 2 czy trzy kilo cukru, bo ja mówię tragedia się stała chłopak stracił nogi a my tutaj czy te parę 
groszy czy jada na godzinę czy na dwie ryzyko jest takie same 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję ja może będę podsumowywał, żeby przejść nie długo 
do głosowania dobrze ta dyskusja idzie to, co Pani Burmistrz nam tutaj przedstawiła rozliczenia 
minutowe godzinowe to, co się już zdarzyło to jak gdyby już jest zapłacone gdyby było to inaczej 
rozliczane to po propozycji Paru Burmistrz powiedzmy zostałoby nam 5.000,00 po propozycji 
komisji zostało by nam tylko 2.600,00 na dzisiaj mamy wydane 24.000,00 na 37.000,00 miałbym 
nadzieje żeby tych pożarów więcej nie było żeby nie było wydatków one będą to jest taki świat i tych 
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pieniędzy pewnie braknie my w miesiącu wrzesniu w okolicach żniw może będziemy szukać 
dodatkowych pieniędzy na dzisiaj myślę nie było innego wniosku tylko był wniosek komisji na 17 i 

projekt uchwały, który jest zaproponowany żadnych wniosków nie słyszę ja zaraz przejdę do 
głosowania tego wniosku najdalej idącego, i myślę że trzeba ten temat tutaj publicznie prasa niech to 
też podkreśla, że my nie żałujemy pieniędzy bo my naprawdę to są nasi ochomicy chociaż się mówi 
ochotnicy a my płacimy my jesteśmy bogatą gminą zapłacimy, ale to trzeba zrobić żeby Ci 
podpalacze wiedzieli, że gore nad nich włosy nad nich gorą trzeba piętnować i eliminować przecież 
wszystkim robią złą opinię, jeżeli te zdania wystarczą to przejdziemy do głosowania jest projekt 
komisji przyjęty na wspólnych posiedzeniach żeby przyjąć stawkę 17 złotych, kto jest za wnioskiem 
komisji, aby obowiązywała stawka 17 złotych? Kto jest za? 

Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych za wnioskiem komisji, głosowało: 
Za-14 
Przeciw-O 
Wstrzymało się -1 
Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję w związku z tym że projekt komisji współnych 
został przyjęty głosujemy projekt uchwały z brzmieniem w §1 że ustała się ekwiwalent pieniężny 
wypłacony członkom ochotniczych straży pożarnych w kwocie 17 złotych za każdą godzinę udziału 
w działaniu ratowniczym kto jest za podjęciem uchwały w takim brzmieniu? Kto jest za? 

Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych, głosowało: 
Za-14 
Przeciw- O 

Wstrzymało się -1 
Przewodniczący Rady Miejskiej uchwała została podjęta 

Uchwała Nr VI/48/2011 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 14 kwietnia 2011 roku 

w sprawie ustałenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego wypłacanego członkom 
Ochotniczych Straży Pożarnych w Gminie Węgorzyno 

(uchwala stanowi zalqcznik nr 7 do niniejszego protokolu) 

VI 6) 
Przewodniczący Rady Miejskiej - strażaków dobrze by było widzieć na festynach, na pokazach w 

galowych mundurach nie w akcjach. Przechodzimy do projektu uchwały na druku nr 9 w sprawie 
wyrażenia zgody na nabycie od Polskich Kolei Państwowych S.A. w Warszawie praw majątkowych- 
użytkowania wieczystego nieruchomości gruntowej położonej w obr. ewidencyjnym Polchowo, 
wraz z przeniesieniem własności budynków, budowli i urządzeń oraz ustanowienia służebności. 

Projekt uchwały radni mają proszę o stanowisko komisji 

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej - Komisje przyjęły autopoprawkę Pani 

Burmistrz dotyczącą zmiany w podstawie prawnej art, 18 ust. 1 zmienić na ust 2 oraz po słowach art, 
18 ust. 2 dopisać" pkt. 9 lit a". Komisje po poprawkach projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję proszę o dyskusje przy projekcie tej uchwały, proszę 

radna Sławska 

Radna Sławska - proszę Państwa, Pani Burmistrz ja mam takie pytanie czy jest zgoda zarządcy 
budynku na urządzenie mieszkań komunalnych czy w ogóle zarządca wyraża taką wolę, bo wiem, że 

było coś takiego przy przejmowaniu budynku DG pod warunkiem, że to będzie na świetlicę i teraz 
chciała bym wiedzieć czy zarządca wyraża zgodę na to, że tam mogą być mieszkania żeby później nie 
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było, że my przejmiemy budynek i okaże się, Że oni będą hałasy wie Pani to jest nowo przejmowany 
budynek czy jest tak zgoda jak kolej odnosi się do tego co tam po prostu może być, 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Pani radnej 

Radna Sławska - jeszcze jedno chciała bym dokończyć to jest jedno pytanie a Pani wspomniała już 
nie dotyczy akurat tego, ale to dotyczy między innymi o budynku, DG Że Pani rozważa możliwość 
zrobienia mieszkań socjalnych na górze chciała bym Pani przypomnieć możliwe, Że Pani nie pamięta 
Że dotacje na termomodernizację z funduszy unijnych dotyczą obiektów użyteczności publicznej jeżeli 
zrobimy tam mieszkania socjalne nie dostaniemy dotacji, dziękuję bardzo 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje, proszę Pani Burmistrz 

Pani Burmistrz - zacznę może od końca powiedziałam, że rozważam możliwość zrobienia mieszkań 
nie powiedziałam, jakich w budynku DG rozważam i sprawdzę to, o czym Pani radna mówi czy to 
nam grozi tym, że nie dostaniemy później dotacji. Natomiast, jeśli chodzi o budynek dworca 
Przedstawiciele Zarządu tego obiektu powiedział, Że przekaże mienie gruinie a to już sprawa gminy, 
co sobie z tym zrobi nawet mieszkania może tam zrobić nawet sam zarządca wydzierżawiał czy 
wynajmował te pomieszczenia pod mieszkania 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję, proszę Paru radna 

Radna Sławska - czy pod mieszkania nie wiem nie miałam dostępu do takiej dokumentacji czy tak 
faktycznie wynajmował mieszkania z tego, co mi wiadomo to ludzie tam mieszkali, ale w 

rzeczywistości to było wynajmowane pod jakąś działalność a tam po prostu mieszkają ludzie nie mam 
takich dowodów nie mam takiej dokumentacji po prostu prosiłabym żeby to jednak sprawdzić niech 
ten zarządca może nam wyrazi to na piśmie taką zgodę, wolę, Że zgadza się żebyśmy później nie mieli 
z tego problemu, bo ja już mówię, jeżeli ktoś mieszka blisko torów to mieszka i tak po prostu jest, ale 
później się okazuje, Że są jakieś nowe normy odnośnie torów rodziny z dziećmi prawda to jest 
budynek stacyjny żeby to wszystko dograć do końca, dziękuję 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Pani radnej, Pani Burmistrz 

Pani Burmistrz - ja na pewno w tym temacie będę jeszcze rozmawiała, ale dziwię się Pani randa ani 
była oglądała tam, rozmawialiśmy na ten temat żeby tam zrobić mieszkania wie Pani, jakie jest 
zapotrzebowanie, dzisiaj również mówiliśmy o sytuacji mieszkaniowej była również Pani na komisji 
wie Pani, że oczekujących na mieszkania jest 100 rodzina a Pani się sprzeciwia żeby tam zrobić 
mieszkania, nie wiem radny powinien działać na dobro mieszkańców naszych i skoro mamy taki 
deficyt w mieszkaniach to powinniśmy wszystkie możliwości wyczerpać i zrobić jak najwięcej 
mieszkań 

Radna Sławska - można 

Przewodniczący Rady Miejskiej - za chwilkę Pani rand Pietrusz 

Radna Pietrusz - ja muszę coś wyjaśnić na komisji zadałam Pani Burmistrz pytanie, bo teraz się 
przemawiamy ja jestem za przyjęciem na mienie komunalne obiektów jak najwięcej, bo wiadomo, co 
gmina bogatsza. Ja zadałam pytanie, co tam będzie? A jak Pani odpowiedziała w pierwszej wersji 
mieszkania socjalne tak? Tak mi się wydawało 

Pani Burmistrz - odpowiedziałam mieszkania zgodnie z tym inaczej doprecyzowałam, albo inaczej 
powiedziałam Państwu Radnym żeby mieli taką wiedzę, jakie są możliwości pozyskania środków, że 
pod tytułem socjalnych można pozyskać więcej środków pod tytułem zwykłych mieszkań 

Strona 22 z 30 



komunalnych trochę mniej i jeśli to już się stanie naszą własnością to na ówczesną chwilę będę 
rozważała jakie są możliwości pozyskania środków i wybiorę najbardziej optymalna dla gminy i 

budżetu 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Pani Burmistrz, proszę dalej 

Radna Pietrusz - żeby pozyskać to trzeba mieć fundusz własne cały czas płaczemy, Że nie mamy 
pieniędzy zresztą od samego początku kadencji jest o tym mowa ja jestem za przyjęciem, żeby ktoś 
mnie tutaj nie zrozumiał, że nie tylko czy przyjąć obiekt żeby on dalej niszczał to naprawdę nie ma, co 
się spieszyć poczekajmy jeszcze, czy się znajdą środki żeby zacząć jakiś remont 

Radny Szymko - środków nie mamy i mieszkań nie mamy, ale chociaż jak przyjmiemy to będzie 
nadzieja, Że jakieś mieszkania mamy, będą mieszkania pieniądze się znajdą 

Radna Pietrusz - o tak jak mówi Przewodniczący 

Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę radna Sławska 

Radna Sławska - ja nie mówiłam, Że jestem przeciwko, tylko żeby to było doprecyzowane czy my 
tam faktycznie możemy zrobić mieszkania 

Pani Burmistrz - na komisji Pani nie chciała mieszkań tylko Pani mówiła o otworzeniu zakładu, 
dlatego tak moja wypowiedz brzmiała 

Radna Sławska - wie Pani czasami zdanie się zmienia po prostu po przemyśleniu, każdy sobie 
pewne sprawy przemyśli i doczyta więc żebyśmy mieli to doprecyzowane Że my to przejmiemy żeby 
nie było później problemu, a jeśli chodzi o DG to tam nie chciałabym żeby były mieszkania tym 
bardziej że właśnie będzie dotacja 

Przewodniczący Rady Miejskiej - powiem tak ja byłem w tym budynku i praktycznie ten budynek 
należałoby przejąć na mienie gminy my nie przejmiemy tego za darmo ta uchwała wróci tutaj na sesje 

jak się zacznie temat pieniędzy ja nie wierze, że kolej odda nam za te zadłużenie za 60.000,00 odda ten 
budynek wartość logiczna to nie jest prawdziwa ten budynek będzie kosztował znacznie więcej i że 
pieniędzy w tym budżecie nie ma dopiero będziemy budżet uchwalać na przyszły rok głowić się gdzie 
tu obciąć gdzie nie dać a gdzie znaleźć pieniądze to będzie temat dalszy etap. Teraz jest tylko 
praktycznie wyrażenie zgody na nabycie, bo może się okazać, że kolej powie a 500.000,00 weźtnie 
biegłego rzeczoznawcę wyceni taka wartość a my do przetargu nie staniemy praktycznie, jeżeli będzie 
to temat załatwiony jak to mówię tak logicznie za normalne pieniądze to gmina na pewno na tym coś 

ugra. Na cele mieszkaniowe pewnie to też tak nie będzie, że Pani Burmistrz powie na socjalne nie, nie 
na tej sali będziemy decydować dwa socjalne 8 normalnych komunalnych, albo może jedno sprzedamy 
za dobrą cenę żeby starczyło na remont pozostałych różnych wersji może być więcej, jedno 
sprzedamy żeby wyremontować pozostałe jakieś problemy może się urodzą. Projekt uchwały mówi 
tylko o wyrażeniu zgody na nabycie to jest daleka droga Pani Burmistrz będzie miała tylko możliwość 
dyskutowania, że jest uchwała i może dalsze działania podejmować 

Pani Burmistrz - znaczy ta uchwał, jeśli Państwo Radni ja podejmiecie pozwoli mi na rozmowy w 

tym temacie to czy my ostatecznie kupimy czy przejmiemy to jeszcze jest daleka droga. Czy są 

jeszcze jakieś dyskusje przy projekcie tej uchwały. Przechodzimy do głosowania, kto jest za tym, aby 

przyjąć uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nabycie od Kolei nieruchomości gruntowej to już nie 
będę czytał całego nagłówka, bo już był parę razy czytany za przyjęciem uchwały na druku nr 9?Kto 
jest za? 

Na ogółną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych, głosowało: 
Za-14 
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Przeciw- o 

Wstrzymało się -1 
Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję uchwała została podjęta 

Uchwała Nr VI/49/2011 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 14 kwietnia 2011 roku 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie od Polskich Kolei Państwowych S.A. w Warszawie 
praw majątkowych - użytkowania wieczystego nieruchomości gruntowej położonej w obr, 
ewidencyjnym Połchowo, wraz z przeniesieniem własności budynków, budowli i urządzeń 
oraz ustanowienia służebności. 

(uchwała stanom załącznik nr 8 do niniejszego protokołu) 

VI 7) 

Przewodniczący Rady Miejskiej - przechodzimy do uchwały na druku nr 10 w sprawie zmiany 
uchwały Rady Miejskiej w Węgorzynie Nr XXI/1S4/200S z dnia 03 lipca 200S roku w sprawie 
uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Węgorzyno. 
Proszę o stanowisko komisji 

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej Pan Jan Szymko- komisje projekt 
uchwały na druku nr 10 zaopiniowały pozytywnie 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję proszę o dyskusję. W związku z tym, że nie ma 
przechodzimy do glosowania, kto jest za przyjęciem uchwały na druku nr lO? Kto jest za? 

Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych, głosowało: 
Za-14 
Przeciw- O 

Wstrzymało się -1 
Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję, uchwała została podjęta 

Uchwała Nr VI/50/2011 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 14 kwietnia 2011 roku 

w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Węgorzynie Nr XXI/184/2008 z dnia 03 lipca 
2008 roku w sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 
zasobem Gminy Węgorzyno. 

(uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu) 

VI 8) 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwala na druku nr 11 zmieniająca uchwałę Nr 
XXIV /240/2008 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 27 listopada 200Sr. w sprawie określenia 

wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych oraz zmieniająca uchwalę nr 
XLVI/549/2010 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 10 listopada 2010 roku zmieniająca uchwałę 
Nr x,'CIV /240/200S Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 27 listopada 200Sr. w sprawie określenia 

wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych. Radni mają całą treść tej uchwały przed 
sobą, proszę o stanowisko komisji 

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej Pan Jan Szymko- komisje projekt 
uchwaly na druku nr 11 zaopiniowały pozytywnie 
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Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje czy są jakieś uwagi nie ma przechodzimy do 
głosowania, kto jest za przyjęciem uchwały na druku nr lI? Kto jest za? 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 15 radnych, głosowało: 
Za-14 
Przeciw-O 
Wstrzymało się -1 
Przewodniczący Rady Miejskiej dziękuję, uchwała została podjęta 

Uchwała Nr VI/51/2011 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 

z dnia 14 kwietnia 2011 roku 

zmieniająca uchwałę Nr XXIV /240/2008 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 27 listopada 
2008r. w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych oraz 
zmieniająca uchwałę nr XLVI/549/2010 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 10 listopada 
2010 roku zmieniająca uchwałę Nr XXIV /240/2008 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 27 

listopada 2008r. w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji 
podatkowych. 

(uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu) 

V. 
Przewodniczący Rady Miejskiej - skończyliśmy blok uchwał przechodzimy do punktu 
odpowiedzi na interpelacje, wnioski, zapytania radnych oraz interpelacje zgłoszone na poprzednich 
sesjach i obecnie, proszę o odpowiedzi 

Pani Burmistrz - może najpierw zacznę od interpelacji Radnego Sadurka 

1. z poprzedniej sesji odnośnie tego, że w pomieszczenia, gdzie znajduje się świetlica TPD 
podchodzi woda. Odnośnie wody na podłodze działającej w Szkole Podstawowej w 

Węgorzynie została przeprowadzona rozmowa z Panią Dyrektor Szkoły Podstawowej w 

Węgorzynie uzyskałam informacje, że w przypadku podniesionego poziomu wód 
gluntowych, nie koniecznie po obfitych opadach przez ściany przesiąka woda, która 
spływa na podłogę. Ostatnio taka sytuacja miała miejsce w ubiegłym roku, czyli nie 
wtedy, kiedy było TPD i nie stanowiło to zagrożenia. Były spotkania ze specjalistami w 

tym zakresie, aby zlikwidować przesiąkanie wody konieczne jest przeprowadzenie 
melioracji przyległego terenu w opinii Pani Dyrektor. 

Pani Burmistrz - a teraz wracając do interpelacji z tej sesji Radna Kamińska 

1. Wodociągi Kraśnik, Kąkolewice. Lesięcin oczywiście podejdę do tematu poważnie i też 
będę chciała jak najszybciej to wykonać w tej chwili mamy w budżecie 80 tysięcy 
zaplanowane na projekt, żeby zacząć inwestycję to naprawdę trzeba przygotować bardzo 
dużo segregatorów, nie wiem nie koniecznie może potrzebnej dokumentacji, ale 

wymaganej prawem, 
2. Przegląd dróg gminnych: Kąkolewice, Lesięcin nie omieszkam zwizytować tych dróg, 
3. Przegląd studzienek węgorzyńskich przy inwestycji drogi Runowo Pomorskie to już 

wyjaśniałam myślę, Że jeśli było by coś jeszcze do wyjaśnienia to proszę. 

Strona 25 z 30 



Pani Burmistrz - Radna Sławska 

1. Przebudowa mostu przy młynie w Runowie inwestycja jest w toku 

Pani Burmistrz - Radny Słomiński 

1. dziury w drogach na bieżąco będą remontowane, tak to są powiatowe, ale mam 
informację, Że to należy do bieżącego utrzymania dróg i będą remontowane, 

2. Sielsko - melioracja jest gmpa melioracyjna zajmuje się melioracja na terenie należących 
do gminy 

Pani Burmistrz - Radna Pietrusz 

1. z kim podpisana jest umowa na awarie elektryczne - Mariusz Acman 
2. i kto w niebieskich ubraniach sprząta? - to jest gmpa CIS 

Pani Burmistrz - Sołtys 

1. Wąskotorówka jest to temat, który poruszałam na spotkaniach w powiecie z rozmów 
ustaliliśmy z przedstawicielami gmin ościennych powiatu łobeskiego, Że chcemy przejąć 
wszyscy wąskotorówki to znaczy ten teren gdzie były wąskotorówki. Wiemy, Że szyny są 
rozkradzione, ale teren pod szynami jest utwardzony i jest to idealna ścieżka rowerowa. 
Chcielibyśmy doprowadzić do tego żeby powstał projekt pod egidą powiatu żeby były 
pozyskane pieniądze na turystykę, bo w naszej gminie na turystykę nie ma zaplanowanych 
środków i myślę, że sami nigdy byśmy nie udźwignęli tego tematu natomiast byśmy chcieli 
doprowadzić do tego żeby można powiedzieć, że ze Szczecina można przejechać rowerem 
nad morze. Tak jak było robione w ramach Unii Dorzecza Regi, Kajakiem nad morze czy do 
morza spływ kajakiem, tak byśmy chcielibyśmy rowerami dojechać do morza, ponieważ od 
Szczecina powiat Stargardzki przejął już wąskotorówki tam już są udrożnione te szlaki u nas 
część gmin łobeski ma przejęte, część jest w trakcie ja również rozpoczęłam już starania jest 
w przygotowywaniu projekt uchwały dla Państwa Radnych żeby taka wolę wyrazić przejęcia 
wąskotorówki 
Radny Szymko - w części tych szlaków gdzie chodziła wąskotorówka to jeszcze są t01)' a w 

części nie ma, więc jak ma się rowerem jechać to 
Pani Burmistrz - na pewno będą jakieś mijanki, część, która leży na terenie Gminy Dobra 
jest w ogóle zabytkowa tam i konserwator zabytków ma coś do powiedzenia i gmina 
chciałaby pozyskać zabytkowe jakieś wagony żeby uatrakcyjnić jakoś tą ścieżkę, ale ścieżka 
rowerowa to jest takie hasło, z którym się wiąże cała infrastruktura wokół tej ścieżki jakieś 
restauracje może jakieś motele, jakieś sklepy, jakieś przystanie dla rowerów 
Radny Szymko - na naszej gminie tam te tereny gdzie wąskotorówka chodziła to Ci, co 
mają samochody terenowe to tam sobie uprawiali rajdy tam trzeba by nie wiem ciągnikiem 
chyba przejechać 
Pani Burmistrz - zobaczę odbyło się już również spotkanie z przedstawicielem Urzędu 
Marszałkowskiego, odpowiadającym za przygotowanie programu operacyjnego na kolejne 
lata, bardzo prosiliśmy, aby również w tych płanach były ujęte środki na takie właśnie 
inwestycje. Nawet jest przygotowywane wspólne stanowisko do głównego Marszałka, aby 
zabezpieczyć środki na ten cel. 

Pani Burmistrz - Sołtys Organka- 

1. koniec Kościuszki tak będzie remontowany i dalszy odcinek również, chyba jedna z 

niewielu dróg, które powiat wytypował do remontu. 
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Pani Burmistrz - Radny Szostakiewicz - 

1. fakturkę już została nam przekazana rozeznamy się w tym temacie 

Pani Burmistrz - Sołtys Stępień 

1. Brak piachu na piaskownicach, powiem tak oczywiście w piaskownicach powinien być 
piach, ale jeśli jest ten piach to również powinien być zabezpieczony, bo nie wiem czy 
Państwo pamiętacie artykuły w prasie, które pokazywały, jak, co może zrobić skażony 
piach dla skóry dziecka, dla organizmu dziecka, jeśli uzupełnimy to na pewno będziemy 
wymagać, aby był zabezpieczany. Natomiast sołectwa również mają fundusze sołeckie, z 

których mogą zakupić piach i to chyba wszystko 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Pani Burmistrz, jeśli ktoś nie otrzymał odpowiedzi, 
albo nie zadawalała to proszę dopytać, proszę Panie radny 

Radny Sadurek - jeszcze raz 

Przewodniczący Rady Miejskiej - jeszcze sesja niezamknięta 

Radny Sadurek - może będę natrętny mówiąc ciągle o tych samych, ale oświadczenie moje 
wykazuje, że tak trzeba, nawet najmądrzejsza księga mówi, że kto puka to się w końcu dopuka. 
Wrócę do sesji z dnia 30 gmdnia, gdy poprosiłem Panią Burmistrz o przedstawienie zamiarów 
inwestycyjnych i programowych tak zwanego ekspose na rok 2011 i na lata następne owszem 
otrzymałem wtedy odpowiedz mam zacytować? 

Pani Burmistrz - wola radnego 

Radny Sadurek - "Radny Sadurek po pierwsze na piśmie mam przygotować na następną sesje więc 
postaram się to zrobić". Następna sesja była 7 stycznia nie doczekałem się odpowiedzi, dzisiaj mamy 
kolejną już sesje VI nadal nie ma odpowiedzi. Czekam cierpliwie sądzę, że Pani Burmistrz to w 

końcu kiedyś zrobi, może się doczekam 

Pani Burmistrz - ja już rozbiłam tylko radny nie umie odczytać 

Radny Sadurek - może nie nauczono mnie czytać 

Pani Burmistrz - to tak w cudzysłowie w ten sposób 

Radny Sadurek - 

1. na poprzedniej sesji 25 marca prosiłem Panią Burmistrz o przedłożenie jak 
zorganizowana jest cało dobowa opieka lekarska na terenie gminy po 1 marca. Pani 
Burmistrz chyba świadomie zleciła odpowiedz dla Radnego Powiatowego Pana Józefa 
Drozdowskiego. Ta odpowiedz w moim odczuciu nic nie wyjaśniła, mnie nie interesuje 
cały powiat mnie interesuje tylko i wyłącznie Gmina Węgorzyno, oczekuje jeszcze raz 
odpowiedzi Pani Burmistrz na ten problem i sądzę, że Pani Burmistrz w moim takim 
przekonaniu jest gospodarzem tej gminy, a jako gospodarz również ma w swojej gestii 
opiekę nad mieszkańcami nie wymagam wiele prawdopodobnie jest to zgodne z § 44 pkt. 
6 Statutu Gminy Węgorzyno 

2. i ostatnia sprawa, o którą mam prośbę chcę się dopytać czy mogę uzyskać informacje, 
jakie wykroczenia zostały ujawnione przez komisje rewizyjną na budowie przy Ulicy 
Grunwaldzkie] najpierw sugerowano nam, że po kontroli naj prawdopodobniej gmina na 
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tym zyska jakieś pieniądze, bo tam nastąpiły jakieś przekroczenia coś tam związane z 

terminem, nie terminem i tak dalej mieliśmy osiągnąć znaczący zysk finansowy i co dalej? 
czy tak jak z drogą w Iraku? 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje Partie radny to wszystko? 

Radny Sadurek - tak 

Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę Pani Burmistrz 

Pani Burmistrz - ja bym chciała odpowiedzieć, jeśli chodzi o opiekę lekarską faktycznie 
przekazałam odpowiedz do udzielenia przez Radnego Powiatu, radny nie zgłaszał zastrzeżeń że ta 

odpowiedz nie jest satysfakcjonująca więc uważałam że była zgodna z wolą pytającego natomiast 
jeśli chodzi o ekspose to tak hucznie brzmi bardzo politycznie ja Państwu Radnym co sesje 

przedkładam projekt uchwały w której mam program, planowane i realizowane przedsięwzięcia 
gnuny na lata aż do roku 2014 i nawet w perspektywie do roku 2020 więc myślę że ja tutaj nie 

powinnam niczego innego hucznie nazwanego pod tytułem ekspose wydawać bo jesteśmy tylko 
gnuną· 

Przewodniczący rady Miejskiej - dziękuję Pani Burmistrz, Pani radna Pietrusz proszę 

Radna Pietrusz - Pani Burmistrz dopytuję się po raz kolejny o stronę internetową Urzędu Miasta i 

Gminy Węgorzyno, w temacie chyba wiadomo zarządzenia Pani Burmistrz. Ja przeglądałam tą 
stronę internetową albo nie umiem jej znaleźć w zakladkach, albo się nie znam na tym, ale nie ma. 
Doczekałam się dzisiaj, bo też zadałam takie pytanie, bo regulaminu organizacyjnego tez nie ma na 
stronie 

Pani Sekretarz - jest już od 3 dni poprawiony, bo nie było pierwotnego 

Radna Pietrusz - z wykazami ze stanowiskami, kto za co jest odpowiedzialny 

Pani Sekretarz - jest ze zamianami grudniowymi i styczniowymi 

Radna Pietrusz - a to przepraszam może nie zauważyłam 

Pani Burmistrz - zawsze był 

Radna Pietrusz, - ale zarządzeń w dalszym ciągu nie ma 

Pani Burmistrz - zarządzenia są tylko wykazy 

Radna Pietrusz - są wykazy, kto gdzie 

Pani Burmistrz - zarządzenia są w formie wykazu, rejestru 

Radna Pietrusz - ja byłam w sekretariacie z Panem radnym Zielińskim niestety sekretarka nie 
umiała tego pokazać, jako doby informatyk też nie umiał tego znaleźć 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję Pani radnej, jeszcze widzę soltys proszę w 

interpelacjach zapytaniach tak? 

Sołtys Mielna Pan Korcz - tak, tak na początku miałem powiedzieć, ale przez tych Niemców 
zapomniałem chodzi o taką sprawę znaleźliśmy teren nadający się na boisko, ale to jest teren 
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agencyjny i chcemy zorganizować zebranie, zaprosić Panią Burmistrz pokazać, o co chodzi, gdzie to 
jest, jest piękne miejsce i naprawdę nadaje się na boisko 

Pani Burmistrz - to jest to miejsce, o którym już rozmawialiśmy, że przy plaży? 

Sołtys Mielna Pan Korcz - nie, nie tam nie ma, o czym mówić, bo jak podniosą poziom wody to 
będzie zalane, ale znaleźliśmy miejsce takie 

VI. 
Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję to jest temat na roboczo do Pani Burmistrz. W 
związku z tym, że jest zakończony punkt odpowiedzi na wnioski, zapytania i interpelacje radnych. 
Jesteśmy w punkcie informacja Przewodniczącego Rady o działaniach. Tak jak wcześniej 
powiedziałem główne działanie w tym krótkim okresie to było związane z tematem tych pożarów, 
bo nie będę mówił o tych problemach mieszkańców, to praktycznie odsyłałem do osób 
kompetentnych do wydziału, problemy z kupnem z czymś jak się pracownik, po kilku razach 
powiedzmy nie rozwiąże nie rozstrzygnie to proszę napisać skargę i będziemy na radzie to 
rozstrzygać, najpierw trzeba rozmawiać z osobami, kto to ma zrobić. 
Pani Burmistrz - proszę w zakładce na 11 stronie jest jeszcze 

Przewodniczący Rady Miejskiej - Pani Burmistrz Przewodniczący mówi, proszę nie przerywać 

Pani Burmistrz - to radna 

VII. 
Przewodniczący Rady Miejskiej - ja głosu nie udzieliłem, w tej informacji to jest wszystko. 
Wolne wnioski i komunikaty, w wolnych wnioskach wpłynęło pismo do Przewodniczącego Rady 
Gimnazjum Węgorzyno oraz Parafia pod wezwaniem Wniebowzięcia Najświętszej Maryi Panny 
uprzejmie informuję o organizowanym w dniu 31.05.2011 spotkania pod nazwą "Brzeźnica III- 
Wędrówka 2011". Honorowy patronat objęli Jego Ekscelencja Ksiądz Arcybiskup Andrzej Dzięga, 
Starosta Powiatu Łobeskiego Pan Ryszard Brodziński, Patronat Medialny Kurier Szczeciński celem 
przedsięwzięcia jest popularyzowanie ciekawych miejsc Ziemi Węgorzyńskiej, poznawanie jej 
historii, przyrody mieszkańców w tym dniu zaproszeni goście udadzą się do Brzeźnicy gdzie w 

kościele zostanie odprawiona msza święta, później odbędą się prezentacje, pokazy występy w 

plenerze. I najważniejsza rzecz bardzo prosimy Pana Przewodniczącego o wsparcie finansowe na 
organizację tego święta. Dziękuję oczywiście coś dostaną i tak z reguły jest że przewodniczący 
wspomoże, przed zakończeniem obrad czy są jeszcze jakieś głosy? Wolne wnioski to już były, ale 
proszę 
Radna Sławska, - bo ja mam taką prośbę, bo po tej wichurze zostały wiatrołomy tam nad tą rzeką 
tam wzdłuż tam jak jest ta działka nad Golnicą i tam po prostu część drzew ludzie zebrali, ale dużo 
galęzi jeszcze wisi, to chyba teraz jest melioracji to po prostu kogoś tam zobligować żeby oni tam to 
ścieli żeby to przynajmniej spadło, bo zaczyna się robić, dzieci zaczynają chodzić i tam po drzewach, 
dzieci mają różne pomysły żeby to po prostu przynajmniej te wiszące gałęzie nadłamane bo to jest 
chyba melioracja i żeby ktoś się tym zajął i to po prostu posprzątał, tam też część drzew ludzie 
zabrali za Roślikiem wzdłuż Golnicy w stronę Węgorzyna i po drugiej stronie też tam chyba jest jego 
pole i tam te gałęzie wiszą niebezpiecznie, dziękuję 
Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuję proszę Pani radna Pietrusz 

Radna Pietrusz - ja w takiej sprawie, ponieważ Państwo żeście mnie wydelegowali na zebranie 
Delegatów Gmin Stowarzyszenia Euroregionów Pomerania ja tam byłam, oczywiście 
uczestniczyłam porządek zebrania składał się z 25 punktów powiem Państwu. Wybory władz 
Stowarzyszenia i tak muszę Państwu zakomunikować, że do władz zarządu został wybrany 
Burmistrz Łobza Ryszard Sola natomiast Prezesem Stowarzyszenia został Zygmunt Siarkiewicz 
Burmistrz Barlinka a Wiceprezesem Krzysztof Soska Zastępca Prezydenta Miasta Szczecina, tyle 
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jeszcze mogę powiedzieć Państwu tyle, że jak ktoś jest zainteresowany jakimiś materiałami to można 
wejść na stronę internetową, jeżeli chodzi o pomoc Pomerania ma tylko pieniądze na jakieś miękkie 
Państwo wiedzą zainteresowani szczegółami nie będę tutaj Państwa zanudzała, ale na pewno 
urzędnicy wiedzą, na co jakie można składać, w jakim temacie wnioski, dziękuję bardzo 
Przewodniczący Rady Miejskiej - to jest punkt wolne, wnioski i komunikaty przed zamknięciem 
obrad w związku z tym że za tydzień będziemy mieli święta Wielkiej Nocy 

Radna Pietrusz - a ja jeszcze Panie Przewodniczący 

Przewodniczący Rady Miejskiej - przed życzeniami proszę 

Radna Pietrusz - dostaliśmy takie biuletyny, czy to już jest regułą? Kto to wydaje? Jak to będzie 

wydawane? Czy to będzie wydawane? To jest jakaś nowość 

Pani Sekretarz - nie poprzednio też był Biuletyn Informacyjny Urzędu Miejskiego 1 to jest 

kontynuacja 

Radna Pietrusz- i to będzie tak wydawane w takiej formie? 

Pani Sekretarz - zobaczymy 

Pani Burmistrz - było w różnej formie wydawane to jest pierwszy biuletyn przygotowany w tej 

fortnie w tej kadencji, jeśli Państwo macie jakieś uwagi wysłucham, cenne zastosuje nie musi to być 

miesięcznie 

VIII. 
Przewodniczący Rady Miejskiej - dobrze zaraz zakończymy w związku ze świętami Wielkiej 

Nocy to wszystkim tnieszkańcom z szczególnie tu wszystkim obecnym Panią, bo czekają was pewnie 

obowiązki mężczyźni pewnie też przed świętami składam wszystkim tu obecnym Zdrowych 
Wesołych Świąt Wielkiej Nocy, smacznego, kolorowego jajka i Wesołego Alleluja. Wszystkiego 

dobrego. Zamykam obrady VI sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie. 

Protokół sporządzono w 1 egzemplarzu, zawiera 30 ponumerowanych stron oraz 10 

załączników. Na tym protokół podpisano i zakończono. 

Protokowała: 
Wiołeta Wojnarowska Przewodniczący Rady Miejskiej 
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